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Her kesimin ortak adayı 

“Seyithan İzsiz”
Esenyurt İl Dernekler Birliği Platformu, İYİ Parti İstanbul 3. Bölge Milletvekili 
Adayı Seyithan İzsiz’e destek amacıyla bir restoranda STK ve basınla buluştu.  

SAYFA 11’DE

Siyasi çekişme bitti, 
Beşiktaş dönüşmeye başladı

n İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesi ve Beşiktaş Belediyesi 
iş birliğiyle Karanfilköy’de 

başlatılan kentsel dönüşüm 
projesinin temel atma töreni 
gerçekleştirildi. n 4’TE

CHP’nin 9 numarası 
RÜZGAR GİBİ

CHP İstanbul Milletvekili ve PM üyesi 
Özgür Karabat, İstanbul 3. Bölge’de çalış-
malarını aralıksız sürdürüyor. n 12’DE

“Sağlam villalara 
ÇÜRÜK RAPOR”

n Bahçeşehir’de 
3’er katlı 14 villadan 
oluşan ve cennet 
olarak tanımlanan 
Şelale Evlerin ‘Riskli 
Yapı’ raporu alına-
rak yıkılıp, yerine 
yüzlerce ev sıkıştı-
rılmak istenmesine 
karşın mücadele 
eden Komşu İnisi-
yatifi Platformu, 
bir basın açıklaması 
düzenledi. n 3’TE

BAŞAKŞEHİR- 2020 yılında Başakşehir 
Belediyesi, 14 villadan oluşan Şelale Ev-
leri’nin 12 katlı apartmanlara dönüşü-
mü için İBB meclisine önerge sunmuştu. 
2021 yılında AK Parti ve MHP’nin oy 
birliği ile önerge kabul edilmişti. 3’er 
katlı villalar, kentsel dönüşüm kap-
samında yıkılıp 12 katlı yüzlerce bina 
yapılmasının çevreye getireceği zarar-
lar ise gündeme oturmuştu.

İstanbul’da ulaşı-
mın can damarı 
E-5’e paralel uzanan 
binaların depremde 
yola yıkılarak yolu 
kapatmasının önüne 
geçmek için çalışma 
başlatıldı.

n Kahramanmaraş 
depremlerinin ardından 
İstanbul’u da etkilemesi 
beklenen olası Marmara 
deprem öncesi alınması 
gereken önlemlerle ilgili 
çalışmalar sürüyor. İstan-
bul Deprem Seferberlik 
Planı kapsamında 39 ilçe 
belediyesinin temsilci-
leriyle İBB yetkililerinin 
yaptığı son toplantıda, 
olası depremde hangi yol-
ların çökebileceği, hangi 
mahallelere erişimde 
güçlük yaşanacağı ele 
alındı. n 3’TE

Küçükçekmece’nin 
DEVA’sı meydanı 
boş bırakmıyor

SAYFA 4’TE

İmamoğlu: Kentsel dönüşümün 

önünde hiçbir engel 
bırakmayacağız

n İBB Başkanı ve Millet İttifakı’nın 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı adayı Ek-
rem İmamoğlu, İBB iştiraki KİPTAŞ ta-
rafından yapımı tamamlanan Bağcılar 
Kiraz Evler projesinin anahtar teslim 
törenine katıldı. n 7’TE

Ümraniye’de 
DÖRT GÜNDE
SEKİZ AÇILIŞ

n Ümraniye Belediye-
si, Aile Sağlığı Merkezi’n-
den muhtarlık binasına, 
camiden kıraathaneye, 
parktan Tarihi Adile 
Sultan Çeşmesi’nin ihya-
sına kadar birçok eserin 
açılışını yaparak halkın 
hizmetine sundu. n 7’TE

Maltepe’nin Çinli kardeşi 
geldi; Ticaret hızlanacak

n Türkiye’de yatırım firması bulunan 
Çin’in Yichang Belediyesi Halk Hükümeti, 
Maltepe Belediyesi ile kardeş belediye ve yatı-
rım protokolü imzaladı. n 7’TE

Gökhan Türkeş
Öngel’e sıra dışı ilgi

n MHP İstanbul Milletvekili 
Adayı Gökhan Türkeş Öngel katıldığı 
toplantılarda ve yaptığı ziyaretlerde 
büyük ilgiyle karşılaşıyor.n 6’DA

Akgün: Vatandaş belediye, 
parti kapılarında yalvarıyor 

n Büyükçekmece Beledi-
ye Meclisi Mayıs ayı toplan-
tısı, Belediye Başkanı Dr. 
Hasan Akgün başkanlığında 
iki oturum olarak gerçekleş-
ti. Meclis gündeminde yer 
alan önemli maddelerden 
biri olan “Afet İşleri Müdür-
lüğü’nün kurulması” teklifi 

oybirliğiyle kabul edildi. 
Öğleden sonra gerçekleşen 
ikinci meclis oturumda ise, 
birinci oturumda görüşü-
lerek Plan Bütçe Komisyo-
nu’na sevk edilen “2022 Yılı 
Kesin Hesapları” komisyon 
raporu doğrultusunda oybir-
liğiyle kabul edildi.n 7’TE

Sarıyer’i çocuklar ile 
gençler yönetiyor

n Koronavirüs 
önlemleri nedeniy-
le 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı kutlamala-
rında çocuklarla bir 
araya gelemeyen Sarı-
yer Belediye Başkanı 
Şükrü Genç, “Sarıyer’i 
onlarla yönetiyorum” 
dediği çocuklara 
yayınladığı mesajla 
seslendi. n 11’DE

Fehmi Öztürk 
Sinop'tur, 

Sinop Fehmi 
Öztürk'tür

n 14 Mayıs’ta yapılacak 
Cumhurbaşkanlığı ve millet-
vekili genel seçimleri için çok 
kısa bir süre kaldı. İstanbul 3. 
Bölgeden bağımsız milletve-
kili adaylığını koyan iş insanı 
Fehmi Öztürk, Sinoplulara ve 
İstanbul 3. Bölgede yaşayan 
seçmene seslendi. n 2’DE

Bazı binalar 
sadece 

içindekileri 
öldürmeyecek!
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Merkezi Küçükçekmece Sefa-
köy’de bulunan Iğdırlılar sosyal 
dayanışma ve kültür derneğinde 
coşkulu bayram buluşması. Dernek 
başkanı Cafer Kılıç’ın milletvekili 
adayı olduğu için boşalttığı başkan-
lık koltuğuna yönetim kurulu oy 
birliği ile kendi içlerinden Yıldıray 
Sarıcanı başkan seçmişlerdi. Rama-
zan ayı ortalarında gerçekleşen bu 
istifa yeniden görevlendirme kara-
rından sonra yeni başkan Yıldıray 
Sarıcan’ın ilk icraatı bayramlaşma 
etkinliği oldu. Yoğun katılımın 
sağlandığı bayramlaşma buluşma-
sına davet edilen Küçükçekmece 
Belediye Başanı Kemal Çebi de 
beraberinde CHP Milletvekili Adayı 
Turgay Özcan ve CHP Küçükçekme-
ce İlçe Başkanı Durmuş Karadağ, 
Dünya Iğdır Dernekleri Federasyo-
nu Kurucu Başkanı A. Hadi Akmu-
gan ile birlikte katıldı. 
AKMUGAN: BU DERNEK HER ZAMAN 
ÇATI ADRESİMİZ OLMUŞTUR

Derneğin kurucu yönetim ku-
rulu üyelerinden ve bir dönem de 
başkanlığını yaptığını söyleyerek 
konuşmasına başlayan A. Hadi Ak-
mugan, “bu dernek her zaman biz 
Iğdırlılar için çatı adresi olmuştur. 
Kişilerin kişisel hata ve yanlışları 
olmadığı sürece bu çatı altında 
hiçbir zaman yanlışta olmamıştır 
yanlışa da izin verilmemiştir. Her 
ne kadar merkezimiz Küçükçek-
mece Sefaköy olsa da İstanbul’un 
birçok ilçesinden ve semtinden 
yönetim kurulunda olan arkadaş-
larımız var ve bu dernek her zaman 
tüm Iğdır’ı kapsayan ve kucakla-
yan olmuştur. Akmugan derneğin 
başarılı çalışmalarından birinin de 
federasyon olduğunu söyledi. Bu 
derneğin öncülüğünde bir araya 
gelen Iğdır adını taşıyan dernekle-
rin kurduğu Dünya Iğdır Dernekleri 
Federasyonu’nun kurucu başkanı 
olduğunu söyleyen Akmugan, 
ancak ben de siyasete girdiğim için 
Dernek başkanımız Cafer Kılıç gibi 
ben de görevimi bırakmak zorunda 
kaldım. Çünkü bu derneğe siyaseti 
sokmadık ve hem aday hem başkan 
olarak kalsaydık etik olmaz derneğe 
zarar verirdik dedi.  
KILIÇ: BU DERNEĞİN HER 
KADEMESİNDE GÖREV YAPMANIN 
ONURUNU YAŞADIM

Yine siyasete girdiği için dernek 
başkanlığı görevini bıraktığını 
söyleyerek sözlerine başlayan eski 
başkan Cafer Kılıç, katılanların 
bayramını kutlayarak başladığı söz-
lerine şöyle devam etti;

“Hadi başkanımın da belirtti-
ği gibi ben de siyasete girdim ve 
milletvekili adayı oldum. Dolayı-
sıyla derneğe zarar vermemek için 
ve etik olmayacağı düşüncesiyle 
dernek başkanlığını bıraktım. 
Ama, yönetimde yine varım ve her 
anlamda her türlü katkımı sunaca-
ğım. Bu derneğin kurulduğundan 
beri en güzel özelliklerinden biri 
de kişilere görev verilir. Benim baş-
kanlığımda da böyle oldu benden 
önce de benden sonra da. Yıldı-
ray başkanımız da uzun yıllardır 
derneğin yönetiminde ve bugünde 
şartlar kendisini başkanlık koltu-
ğuna oturttu. Başkanlık makamı 
bir onurdur ve Yıldıray başkan da 
bunun hakkını en güzel şekilde 
verecektir. Bugünkü buluşmamıza 
ev sahipliği yaparak da bunun ilk 
işaretini verdi” dedi. 
ÇEBİ: SİZ BAŞLAYIN BEN DEVAMINI 
GETİRECEĞİM

Dernekteki bayramlaşamaya 
katılan Küçükçekmece belediye 
başkanı Kemal Çebi de yaptığı 
konuşmada öncelikle katılanların 
bayramını kutladı. Çebi, dini ve 
milli bayramların Türk toplumun-
da çok önemli yeri olduğunun altını 
çizdi. Çebi, “Her ne kadar davetiniz 
üzerine buraya yanımda milletve-
kili adayı ve ilçe başkanımla gelmiş 

olsam da bugün siyaset yok. Bugün 
bayram ve bayramı da bayram gibi 
yaşamak gerekiyor. Yaklaşan se-
çimlerinde bayram tadında geçme-
sini ve hatta bayrama dönüşmesini 
temenni ediyorum” dedi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

İlklerin derneğinde 
bayram coşkusu

Sefaköy Iğdırlılar Derneği’nde Ramazan Bayramı sıcak bir buluşmayla kutlandı.

Yönetim kurulu kararıyla 
dernek başkanlığına seçilme-
sinin ilk günlerine denk gelen 
bayramlaşma buluşmasının 
kendisi açısından ayrı bir öne-
minin olduğuna vurgu yapan 
Sarıcan, “Öncelikle zaman 
ayırarak bizlerle birlikte olan 
çok kıymetli belediye başkanı-
mız Kemal Çebi’ye, milletvekili 
adaylarımıza ve sizlere yürekten 
teşekkür etmek istiyorum. Bir 
gerçeğin daha altını çizmek 
istiyorum, bu dernek her zaman 
ilklerin derneği olmuştur ve ben 
de yaklaşık 8 yıldır derneğin yö-
netiminde görev aldım. Bugün 
de yine arkadaşlarımın talebi 
doğrultusunda başkan olarak 
sizlerle beraberim.” dedi.

SARICAN: 
ONURLU 

BİR GÖREV 
ÜSTLENMENİN 
HEYACANINI 
YAŞIYORUM

14 Mayıs’ta yapılacak 
Cumhurbaşkanlığı ve 
milletvekili genel seçim-
leri için partiler kadar 
bağımsız adayların da 
seçim çalışmaları tüm 
hızıyla sürüyor.

Kendisi de Iğdırlı olan 
İstanbul 3. Bölge Bağım-
sız Milletvekili Adayı 
seçim için saha çalışması 
kapsamında Kent Yaşam 
Gazetesi İmtiyaz Sahibi 
Celal Karaali’ye konu-
şarak, hem Kars-Arda-
han-Iğdır bölgesi hem de 
aday olduğu İstanbul 3. 
Bölgede yaşayan seçmen 
için vaatlerini anlattı.

“Aynı yörenin insanla-
rı birbirine destek olacak 
ki birlikten dirlik olsun.” 
sözleriyle konuşmasına 
başlayan Akdemir şunları 
söyledi;

“Ben Dr. Derya Akde-
mir, araştırmacı yaza-
rım. 12 yıldır ANKADER 
adında bir derneğim var. 
Bu sonra ANKA TÜRK 
BİRLİĞİ oldu. Bunu dün-
yanın en ücra yerlerinde 
olan kardeşlerimizi de 
kucaklamak amacıyla 
kurduk. Derneğimizin 
merkezi Ankara’da ama 
tek bir lokasyonla sınırlı 
değiliz. Türk toprağının 
her zerresi bizim için çok 
kıymetlidir.”
"SİSTEM Mİ GÜÇLÜ 
MİLLETİN İRADESİ Mİ 
GÖRECEĞİZ"

C.K: Seçmen fazla
“temsil edilmiyoruz” 
şeklinde serzenişte bu-
lunuyor, ne diyorsunuz?

D.A: Partiler bölge
insanını temsil edecek 
aday çıkarmadılar. Bunu 
saha çalışmalarında da 
net olarak gördüm. Ho-

cam biz artık sandığa bile 
gitmemeyi düşünüyoruz. 
Biz sana çok inanıyo-
ruz, güveniyoruz. Biz 
seni bunlara karşı seni 
destekleyeceğiz. Görecek-
ler sistem mi daha güçlü 
milletin iradesi mi diye… 
Seçmen bana “hocam 
sizin zekanıza güveniyo-
ruz, partilerin yeterince 
temsil eden aday çıkara-
mayacağını öngörüp bu 
yüzden bağımsız aday 
oldunuz.” diyor. 
"KARS-ARDAHAN-IĞDIR 
İLK KEZ YÜREKLİ BİR 
VEKİL SEÇECEK"

C.K: hem seçildi-

ğiniz bölgeyle hem de 
Kars-Ardahan-Iğdır’la 
mı ilgileneceksiniz?

D.A: Benim İstanbul
3. Bölgeden seçilmem,
Kars-Ardahan-Iğdır’la 
ilgilenmemem anlamına 
gelmiyor. Ben zaten aday 
olmadan dahi Iğdır’ın 
sesi oldum. Ermenis-
tan’daki Metsamor 
Nükleer Santral konu-
sunda büyük mücadele 
yürüttüm. Beni seçtikleri 
durumda siyasi gücümü 
zaten onlar için kullana-
cağım.

C.K: Seçildikten
sonra bağımsız mı de-
vam edeceksiniz yoksa 
iktidar partisiyle mi 
hareket edersiniz?

D.A: Seçilirsem eğer
beni seçen halkıma 
soracağım bir partiyle 
birlikte hareket etme-
li miyim diye… Ayrıca 
Kars-Ardahan-Iğdır için 
ayrı bir Bakanlık önerim 
olacak. Bütün vatansever 
insanımızın da benim 
yanımda olacağına ve 
kazanacağıma inanıyo-
rum. Kars-Ardahan-Iğdır 
ilk kez yürekli bir vekil 
seçecek. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ 

Akdemir: Sistem mi 
güçlü, milletin 

iradesi mi göreceğiz
İstanbul 3. Bölge Bağımsız Milletvekili Adayı Dr. Derya 
Akdemir, gazetemize konuk olarak sorularımızı yanıtladı.

14 Mayıs'ta yapılacak Cum-
hurbaşkanlığı ve milletvekili 
genel seçimleri için çok kısa bir 
süre kaldı. İstanbul 3. Bölgeden 
bağımsız milletvekili adaylığını 
koyan iş insanı Fehmi Öztürk, 
Sinoplulara ve İstanbul 3. Böl-
gede yaşayan seçmene seslendi.

Hemen hemen hepimiz 
şikayet ettik. Herkes siyasette 
Sinoplular temsil edilmiyor 
diyor.

Bugün geldiğimiz noktada 
partiler Sinop'u ve Sinoplu-
ları yine yok saydı. Peşinden 
gittiğiniz, karşılarında el pençe 
divan durduğunuz bu parti-
ler Sinoplulara kırmızı kartı 
gösterdi sizi “kale almıyoruz” 
dediler.
FEHMİ ÖZTÜRK SİNOPLUNUN 
ONURUNU KURTARDI

Partilerin Sinopluları kaleye 
almadığı bu dönemde Fehmi 
Öztürk bir iradesi ve cesareti ile 
çıktı ve ben buradayım dedi. Bu 
çok önemli...

Sinopluların onurunu kur-
tardı...

Fehmi Öztürk gereğini 
yaptı...

Şimdi sıra bizlerde...
Neredesiniz STK başkanları 

neredesiniz kanaat önderleri 
neredesiniz konuşmaya gelince 
mangalda kül bırakmayanlar...

Gün birlik olma, gün 
Sinop'a Sinopluya sahip olma 
gün Sinop'u ve Sinopluları 
görmezden gelenlere Sinop'u ve 
Sinopluları tanıtma günüdür...

Fehmi Öztürk Sinop'tur...
Sinop Fehmi Öztürk'tür...
Buradan tüm Sinoplulara 

dernek başkanlarına ve kanaat 
önderlerine sesleniyorum...

Gereğini yapın Sinop'un 
evladını meclise gönderelim...

Bizi takmayanlara içimiz-
den birini Fehmi Öztürk'ü 
milletvekili yaparak cevabını 
verelim...

Haydi hemşerim sen yoksan 
bir eksiğiz...

Cumhurbaşkanlığı seçi-
minde kime oy verirseniz verin 
ama milletvekilliğinde İstanbul 
3. Bölge Bağımsız Milletvekili
Adayı Fehmi Öztürk'e oyumuzu 
verelim...

Orada oturmuyorsak bile 
oturan hemşerilerimizi ara-
yalım gerekli çalışmayı yapa-
lım...

Dernek başkanı diye kimse 
milletvekili adayı yapılmaz di-
yenlere, Sinoplular önemli değil 
onlardan milletvekili adayı 
göstermeye gerek yok diyen-
lere, veririz iki meclis üyeliği 
Sinopluları Kandırırız diyenlere 
cevabı sandıkta verelim. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Fehmi Öztürk 
Sinop'tur, 
Sinop Fehmi 
Öztürk'tür

İstanbul 3. Bölge Ba-
ğımsız Milletvekili 
Adayı Sinoplu Fehmi 
Öztürk, yaklaşan se-
çimler için seçmene 
seslendi.
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BAŞAKŞEHİR- 2020 
yılında Başakşehir Bele-
diyesi, 14 villadan oluşan 
Şelale Evleri’nin 12 katlı 
apartmanlara dönüşümü 
için İBB meclisine önerge 
sunmuştu. 2021 yılında AK 
Parti ve MHP’nin oy birliği 
ile önerge kabul edilmişti. 
3’er katlı villalar, kentsel 
dönüşüm kapsamında 
yıkılıp 12 katlı yüzlerce 
bina yapılmasının çevre-
ye getireceği zararlar ise 
gündeme oturmuştu. Buna 
karşın Bahçeşehirlilerin 
oluşturduğu Komşu İnisi-
yatifi Platformu, Başakşe-
hir Belediyesi’nin ve İBB 
meclis kararının iptali için 
dava açmıştı. Halen devam 
eden dava sürecine dair son 
durumu Komşu İnisiyatifi 
platformu başkanı Fatih 
Karadağ, bir basın bildirisi 
gerçekleştirerek kamuoyu-
na süreçle ilgili açıklamalar 
yaptılar. 
“GÜZELİM BAHÇEŞEHİR 
YARI AÇIK CEZAEVİNE 
ÇEVRİLECEK” 

Komşu İnisiyatifi Plat-
formu Başkanı Fatih Kara-
dağ açıklamasında şunlara 
yer verdi;

“Konunun kamuoyunda 

tam olarak anlaşılması, 
bilmeyenlerin fikir sahi-
bi olması, yaşadığımız 
aşamaların net biçimde 
algılanması için özet bir 
sunum yapmak gerekiyor; 
251 Ada 1 parsel’de 2022 
yaz döneminde hareketlilik 
başladı. Teknik analizler 
paylaşıldı. Villalardan karot 
alındı. Eylül ayına geldiği-
mizde 10 bin metrekareye 
yayılan parsel üzerinde yeni 
bir projenin geliştirdiğini 
öğrendik. Aşçıoğlu İnşa-
at firması ile anlaşıldığı 
bilgisini edindik. Parselde 
konuşlanan 14 villanın 
maliki projeye kentsel 
dönüşüm kapsamında 
dahil etmenin planlarını 
yapıyordu. Bunun tek yolu 
binalara ‘Riskli Yapı’ raporu 
almaktı. Böylelikle yükleni-
ci firma belirli vergi muafi-
yetlerinden faydalanacak, 
devletten kira yardımları 
alınacaktı. Yetkili denetim 
firması kendi standartla-
rında raporlar düzenledi. 
Söz konusu raporlar habitat 
ödüllü projeyi düşük profil 
ilan eder nitelikteydi. 
Güzelim Bahçeşehir yarı 
açık cezaevine çevrilecek. 
Şu haliyle evinden çıkıp 
işe, okula, merkeze gitmek-

te zorlanan vatandaşlar, 
şantiyeye dönecek yaşam 
alanında toz, toprak, beton 
artığı, yıkıntı, döküntü, 
çamur, gürültü ve kaosla 
yüzleşecek. Birkaç kişi zen-
gin olacak diye, yüzbinler 
kahır çekecek.”
ALKILIÇ: SON KARAR ÇEVRE 
ŞEHİRÇİLİK BAKANLIĞI’NIN

Telefon ile ulaştığımız 
Alkılıç firmasının yetkili 
mühendisi Mehmet Alkılıç 
ise Karadağ’ın iddialarını 
yalanlarken, “2000 yılından 
öncesi yapılan binalar riskli 
olsa da olmasa da yıkılıp 
yenisi yapılacak. Yeniden 
yapılmasının sebebi sadece 
riskli oldukları için değil, 
oradaki maliklerin binaları 
yenileme isteğinden kaynak-
lıdır.” ifadelerini kullandı. 
Alkılıç, “lisanslı kurum ve 
laboratuvarlarda hazırlanan 
raporları, aynı zamanda 
Çevre ve Şehircilik bakanlığı 
inceleyip karar vermiştir. O 
binaların sağlam olduğunu 
iddia eden varsa raporun 
altına imzasını atsın, olası 
İstanbul depreminde oradaki 
vatandaşların can güvenli-
ğinden de sorumlu olsunlar” 
dedi. SÜLEYMAN ÇAY

KENT YAŞAM

“Sağlam villalara 
çürük rapor”

Bahçeşehir’de 3’er katlı 14 villadan oluşan ve cennet olarak ta-
nımlanan Şelale Evlerin ‘Riskli Yapı’ raporu alınarak yıkılıp, yeri-
ne yüzlerce ev sıkıştırılmak istenmesine karşın mücadele eden 
Komşu İnisiyatifi Platformu, bir basın açıklaması düzenledi. 

Platform sözcüsü mühendis 
Fatih Karadağ, basın açıklaması 
sonrası Villa sahiplerinin talep-
leri doğrultusunda Başakşehir 
Belediyesi’nin imara izin verdi-
ğini öne sürerken, villalardaki 
ranta parmak bastı. 14 villanın 
yıkılarak 130 daire yapılacağının 
altını çizen Karadağ, 14 villadan 
alınan Karot raporlarının sehven 
sahte olduğunun, uzman mühen-
dislerin kontrolleri sonrası öğren-
diklerini iddia etti. Karadağ, “13 
tane perde betonu olan temelde 
nasıl olur da depreme dayanıksız 
çürük raporu verirsiniz? Nervür-
lü demiri olan yapıya raporda 

‘nervürsüz’ diyorlar. 1997 yılında 
yapılan binaları 1980 yılında 
gösteriyorlar. Karot testini yapan 
şirketin ismini bile Başakşehir 
Belediyesi bulmayalım diye yanlış 
verdi. ‘Akkılıç’ ismini belediye 
verirken biz bulamadık. Sonra Al-
kılıç olduğunu öğrendik. Buranın 
kentsel dönüşüme girmesi ile 16 
bin konutun değerini düşürdü. 
Aslında 16 bin davacısı var. Eli-
mizde sağlam raporumuz var, 10 
kat binamız var sağlam. 2,5 kat 
olan villalarda aynı şekilde daha 
yeni ve teknolojik temeller ile ya-
pıldı. Burada günah keçisi Alkılıç 
firması seçilmiş.” dedi.  

“GÜNAH KEÇİSİ 
ALKILIÇ FİRMASI”

Kahramanmaraş 
depremlerinin ardından 
İstanbul’u da etkilemesi 
beklenen olası Marmara 
deprem öncesi alınması 
gereken önlemlerle ilgili 
çalışmalar sürüyor. İstan-
bul Deprem Seferberlik 
Planı kapsamında 39 ilçe 
belediyesinin temsilcile-
riyle İBB yetkililerinin yap-
tığı son toplantıda, olası 
depremde hangi yolların 
çökebileceği, hangi ma-
hallelere erişimde güçlük 
yaşanacağı ele alındı.
“TIPKI HATAY VE 
KAHRAMANMARAŞ’TAKİ 
GİBİ”

Toplantıda kentin ana 
arteri E-5 güzergâhındaki 
riskler öne çıktı. Toplan-
tıyla ilgili bilgi veren İBB 
Genel Sekreter Yardımcı 
Buğra Gökce, şunları 
söyledi;

“Avcılar ve Küçükçek-
mece kısmında E-5’e biti-
şik binalar var. Varsayalım 
yol alt yapısı sağlam, 
deprem zarar görmedi. 
Ama bu binalar çökerse 
E5’in önemli bir bölümü 

kapanıyor. Tıpkı Hatay’da 
ve Maraş’ta yaşadığımız 
gibi. Dolayısıyla bizim 
sadece yolun alt yapısını, 
köprüsünü, üst geçidini 
sağlamlaştırmamız tek 
başına yeterli değil. Bizim 
ona cephe veren binaları 
da hızlıca güçlendirmemiz 
veya yenilememiz gereki-
yor.”
İKİ İLÇE KAÇAMAZ…

Kentin doğu-batı yö-
nündeki bağlantısı E5’ten 
ve TEM’den sağlanıyor. Bu 
yolların birisinde her-
hangi bir sorun yaşan-
dığında kentin batı ve 
doğu kısmından bağlantı 
kopukluğu yaşanır. Bizim 
tahliye ve kaçış güzerga-
hımız kuzey yönünde. 
Ama bizim kuzey yönünde 
çalışan sadece bir tane yo-
lumuz var. Basın Ekspres 
yolu. O da zaten normal 
zamanda bile hep tıkalı. 
Biz buna alternatif bir gü-
zergâh açmazsak Bağcılar 
ve Küçükçekmece hattında 
bizim kuzeye kaçışımız 3 
milyona aşkın nüfusun ya-
şadığı bu batı koridorunda 
çok mümkün olmaz.”

Bazı binalar sadece içindekileri öldürmeyecek!
İstanbul’da ulaşımın can damarı E-5’e paralel uzanan binaların depremde 
yola yıkılarak yolu kapatmasının önüne geçmek için çalışma başlatıldı.

ÜST GEÇİTLER VE VİYADÜKLER YIKILIP YENİDEN YAPILACAK
İstanbul Planlama Ajansı’nda yapılan risk değerlendirme toplantılarına ilçe belediyelerinin yetkilileri de katıldı. 

Toplantıda Bağcılar ve Küçükçekmece ilçeleri başta olmak üzere Basın Ekspres yoluna alternatif kuzey-güney 
doğrultusunda ana tahliye yolları açılması gerekliliğine dikkat çekildi. Olası bir afette zarar görmesi muhtemel yol 
alt yapılarına ve viyadüklere ilişkin etüt çalışmaları ve yapım işleri de başlatıldı. Yol alt yapısının zayıf olduğu bazı üst 
geçit ve viyadüklerin yıkılıp yeniden yapılması kararlaştırılırken, yol üzerinde bulunan riskli yapıların da yenilenmesi-
ne yönelik adımlar atılmasına ilişkin bir eylem planının hayata geçirilmesi zorunluluğuna da işaret edildi.

TAHLİYE YOLLARI VE DAR SOKAKLARA PARK YASAĞI
Tahliye yolları üzerindeki park sorunun da tartışıldığı toplantıda, dar sokaklarda itfaiye ve arama kurtarma araç-

larının girişini engelleyecek sorunlar konusunda İBB’nin tüm kurum ve kuruluşlarla iş birliği içinde çalışılacağı ifade 
edildi. Serkan Horuz/KENTYAŞAM

ZAYİİ  / TR-34-K-208697 işletme kayıt numaralı bel-
gemi kaybettim hükümsüzdür. Necip Karakaş Halkalı 
vergi dairesi 5130254372 Vergi numarası
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12 Eylül 1980 Darbeli yasalarla yaşamları 
kararan emekçiler:

On yıllarca bu darbeli yasların arkasına 
saklanarak, emek sömürüsü yapanlara karşı, 
önümüzdeki 14 Mayıs seçimlerini önce de-
mokrasi adına bir umut… 

Sonra da emeğe ve emekçilere uygulanan, 
dayanılmaz baskı ve zulüm uygulamalarından 
bir kurtuluş fırsatı olarak görüyorlar!

1 Mayıs 1977’deTaksim’de yapılan o gör-
kemli ‘’EMEK VE DAYANIŞMA MİTİN-
Gİ’’ni içlerine sindirmeyenler, o meydanda 
kurdukları faşizan bir tuzakla… 

34 yurttaşımızın ölümüne sebep oldular!
Orada tetikçiler tarafından öldürülenle-

rin tamamını rahmet ve 
saygıyla anıyoruz! 

Orada öldürülen, Am-
cam Oğlu Kenan Çatak’ı 
özlem, rahmet ve saygıyla 
anıyoruz!

Elbette ki, her dönem-
de olduğu gibi, öz vata-
nına hainlik yapmak için 
üç paraya kiralık katillik 
yapanlarla…

Öz halkına ihanet 
etmek için, sözde inanç 
ve milliyetçilik kılığına 
girerek, üç paraya kiralık katıl 
olanları da lanetle kınıyor…

Onlarla aynı kimliği taşıyıp, aynı yurt-
taşlık haklarına sahip olduğumuz için utanç 
duyuyoruz!

Şu bir gerçek ki, tarihin her döneminde 
böylesine beyni yıkanmış hainler sürekli 
olarak meydan meydan dolaştı. Halen de 
dolaşmaktadırlar.

Kimi, teokratik faşist saltanatlara uşaklık 
etmek için inanç dünyasının karanlık ad-
reslerine çökerek, öz ülkelerinin yarınlarını 
kararttı. Kimi de bir kahramanlık edasıyla 
kan emici emperyalistlerin tetikçisi olarak 
işbaşı yaptı.

O emperyalistler çağı yakalayıp, köşeyi 
döndükçe…

Bu kansız tetikçilerin ülkeleri de her daim 
mağdur oldu. Her dönemde yoksul kaldı. 
Hem demokrasiye hem de insanlık onurunu 
koruyacak bir çağdaş hukuka ulaşamadılar.

O satılmışların at koşturduğu ülkelerde: 
Ne demokrasi ne gerçek ve bağımsız bir ada-
let ne fikir ve düşünce özgürlüğü ne de özgür 
basın vardır!

Tepeden gelen ne varsa ona uyum sağla-
yan bir ilkel gidişat...

Tepeden gelen yanlışları, algılayıp 
sorgulamayan… Elbette ki doğruyla yanlışı 
karşılaştırma yargısına varamayanların, daya-
nılmaz bir utanç gidişatı vardır.

İşte 12 Eylül 1980 Darbeli ve de Ke-
nan Evren imzalı çağ dışı yasalar da aynen 
böyledir!

Bu yaslar: Emekçileri köleleştiren… Hal-
kı susturup korkutan… Özgür basınının sesini 
kısarak, fikir ve düşünce özgürlüğüne kelepçe 
vuran yasalardır!

Önümüzdeki seçimleri ‘’MİLLET’’ umu-
duyla bekleyen tüm emekçiler:

40 Yıl önce kaybettiklerini geri almak 
için bu 1 Mayıs Bayramı’nı kutlayacaklardır 
elbette!

Onların hakkını arayan partilerle onların 
bilinçli yönetim kadrolarıyla adaylarına olan 
yüksek bir güvenle kutlayacaklardır elbette.

1 MAYIS MEYDANLARINDA:
Ülkelerinin bağımsızlığı…
Halklarının özgürlüğü…
İnsanca ve Hakça Bir Düzen Sloganıyla:
Halkın yoksullaşmasına ve köleleşmesine 

‘’HAYIR’’ sesleri yükselecektir!
Adaletin tarafsızlığı…
Birkaç kişinin değil, halkın tamamının 

değirmenine su taşıyan bir ekonomik uygula-
ma için…

Eğitimin çağı yakalayacak seviyesi için…
Çağdaş Milli Eğitim’in önünü kese-

rek, tarikat ve cemaatleri devreye sokmak 
isteyenlerin, karanlık emellerini kursaklarına 
tıkayacak, bir gerçek eğitim sistemi için…

O meydanlarda sesler yükselecektir!
Hatta ve hatta bu seçime kararsız ve 

duyarsız kalanlara:
‘’SUSMA, SUSTUKÇA SIRA SANA 

GELECEK!..’’ Uyarısının yapıldığı nice 
sesler yükselecektir! 

Aman ha!.. Kimi yanlı ve yandaş medya-
ya kanma!

Onlara inanıp tek bir tarafa bakma!
Tek bir tarafa bakarken, sakın ola ki 

milletini ve de devletini zorda bırakma sesle-
riyle…

Bu milletin yıllardır çektiklerini, bu se-
çimde asla unutma sesleri yükselecektir!

Çünkü emek, eğitim ve ekonomi bir 
bütündür. Bunların insanlığa fayda sağlaması 
için, öncelikle demokrasi ve adalet gerekir!

Sağlıklı bir dış politika gerekir!
Geleceğe dönük planlar ve projeler 

gerekir!
Bu zincirleme gidişatın sonu: İşçilerin 

özgürce örgütlenmesine…
Örgütlü oldukları sendikaların, özgür top-

lu pazarlığıyla özgür toplu iş sözleşmesinin 
bağıtlanmasına kadar uzanır!

Böylesine kazanılmış çağdaş mevzuatlar-
la elbette ki işçiler ve tüm kesimler köleleş-
mez!

Tepeden verilen sadaka gibi zamlara 
mahkûm olarak yaşamazlar!

İnsanca yaşayıp, özgür bir yurttaş olarak 
ayakta kalırlar!

O halde diyoruz ki…
Ey duyarsız ve de karasız yurttaşlar!
1 Mayıs Meydanları tam da sizin yeriniz-

dir!Önce o meydanlara gidecek…
Sonra da elinizi vicdanınıza götürerek bir 

insani karar vereceksiniz!
Evet, bir karar vereceksiniz!
Çünkü bu ülke sizlerin yüzünden: BAT-

MIŞ DA AĞLAYANI YOK!
Hiç değilse meydanlardaki ‘’MİLLET 

COŞKUSUNA’’ bakın artık!
Bakın ki, ‘VATAN VE MİLLET’ için, 

KARARLI VE DUYARLI olun artık! 

EMEKÇİLER BU 
BAYRAMI ‘‘MİLLET’’ 

UMUDUYLA 
KUTLAYACAK

Hasan
TUFAN

DEVA Partisi Küçükçek-
mece İlçe Başkanlığı, Av. Eda 
Ateş Adıyeke önderliğinde, 
saha mücadelesinde vites 
artırdı.

Adıyeke, İstanbul Millet-
vekili ve 28. Dönem Milletve-
kili Adayı Mustafa Yeneroğ-
lu’nu ve basın mensuplarını 
Küçükçekmece Soğuksu Sos-
yal Tesisleri’nde bir araya 
getirerek seçim çalışmaları 
kapsamında özel bir sohbet 
organize etti. Güneşli bir 
havada Küçükçekmece Gölü 
kenarındaki sosyal tesislerde-
ki toplantıda, artık iki hafta 
kalmış seçimler için kamuo-
yunun merak ettiği sorulara 
yanıt verildi.
YENEROĞLU: 
FARKLILIKLARIMIZ 
KAYNAKLI ENDİŞELERİ HER 
GEÇEN GÜN GİDERDİK

DEVA Partisi Genel Baş-
kanı Ali Babacan’ın “Bizim 
seçmenimizin bir kısmı 
CHP’ye oy vermeyecek” söyle-
mi hatırlatılan DEVA Partisi 
İstanbul Milletvekili Adayı 
Mustafa Yeneroğlu, “Bir ha-
kikati genel başkanımız ifade 
etti. Bu endişeleri biz göz 
ardı edersek samimi olmayız. 
Ama bu endişeleri ortadan 
kaldırmak için sayın Kılıçda-
roğlu yoğun çaba sarf etti. Ne 

dedi? “Cumhuriyeti Demok-
rasi ile taçlandıracağız” de-
mek ki yeterince demokratik 
bir Cumhuriyette değiliz. Biz 
DEVA olarak da özgürlükçü 
demokrasiyi savunan bir 
partiyiz. Hukukla donatılan 
ve hiçbir ideolojisi olmayan 
bir devlet anlayışı istiyoruz. 
Ülkemiz hiçbir zaman bu 
noktaya gelmedi. Bizim ortak 
Anayasa çalışmasında bunu 
güçlü bir şekilde vurguladık. 
Bizim ve ittifak içindeki diğer 
partilerin demokratik an-
lamda ciddi farklılıkları var. 
DEVA seçmeninin de doğal 
olarak kaygıları ve endişeleri 
var. Diğer partilerin de bizim-
le ilgili soru işaretleri vardır. 
Bunları da reddedemeyiz. 
Dolayısıyla orta noktada bu-
luşup diğer ortaklarımızı da 
bu noktaya getirmektir bizim 
amacımız. 

Biz anlattıkça, genel baş-
kanımız ve parti yetkilileri 
anlattıkça özellikle CHP’li-
lerin ortamlarına da yoğun 
bir şekilde katıldığım için 
biliyorum; birçok noktada 
birbirimizi çok iyi anladığı-
mızı ve kendi seçmenimizi 
de CHP seçmeninin de ortak 
isteklerini çok iyi anladığı-
mızı gördüm. Biz bir ortaklık 
yapıyoruz bunun bir mutaba-
katı var. İnsanlarımızdan da 

bu çerçeve için oy istiyoruz. 
Bu mutabakat DEVA’nın 
temel felsefesini çok net bir 
şekilde ortaya koyuyor. Ben 
inanıyorum ki bu kalan iki 
haftada da seçmenimiz kara-
rını verecek ve bu demokratik 
değişimi onaylayacak.”
“ÖZGÜRLÜKÇÜ TOPLUM 
ANCAK ANTİ OTORİTER BİR 
YÖNETİMLE MÜMKÜNDÜR”

Devletin tüm ideoloji-
lerden ve dini inançlardan 
sıyrılmasının çok önemli 
olduğunu dile getirerek söz-
lerine başlayan Yeneroğlu, 
“Biz devletin ne ideolojisi ne 
dini inancı ne de herhangi 
bir dünyevi görüşü olsun 
istiyoruz. Devlet her konuda 
nötr olur, aksi takdirde devlet 
bir hakem olamaz. Özgür-
lükçü laikliği benimsemiş bir 
devlet, hiçbir vatandaşına 
bir ideoloji veya dini inanç 
empoze etmez. Bu Anayasal 
devletin zorunlu bir özelliği-
dir.” dedi.

Son olarak seçmene bir 
mesaj veren Yeneroğlu, “Ben 
her yerde bunu görüyorum; 
bırakın 20’li yaşları 30’lu 
yaşlardaki seçmen bile artık 
başka bir iktidar hatırlamı-
yor. Büyük bir değişim isteği 
var. O kadar öfke, kutuplaş-
ma arttı ki gençlerimiz gele-
ceğini bu ülkede görmüyor. 
Bu iktidarın tekrar seçimi 
kazanması durumda ülke 
daha otoriter bir rejime gide-
cek. AK Partili vatandaşları-
mıza da sesleniyorum benim 
mesajım; Lütfen bu demok-
ratik değişime fırsat verin. 
Biz sizin endişelerinizi çok iyi 
biliyoruz. Biz kaybedeni ol-
mayan bir seçim yaşayacağız 
emin olun 86 milyon kaza-
nacak.” ifadelerini kullandı. 
Fazıl Anıl Kılıçlı-Süleyman 
Çay/KENT YAŞAM

DEVA Partisi Küçükçek-
mece İlçe Başkanlığı, 
önemli saha çalışmaları-
na imza atıyor.

Küçükçekmece’nin 
DEVA’sı meydanı 
boş bırakmıyor

Küçükçekmece olarak 
son hazırlıkların ve seçim 
güvenliği konusundaki 
çalışmalara ilişkin soruya 
yanıt veren DEVA Partisi 
Küçükçekmece İlçe Baş-
kanı Av. Eda Ateş Adıyeke, 
“Biliyorsunuz ortak listeyle 
giriyoruz. İttifak partile-
rimizle kendi içimizde bir 
çalışma yaptık. Özellikle İYİ 
Parti ile sandık güvenliği 
noktasında destek alışveri-
şimiz oluyor. Bazı sandık-

larımızda açıklar vardı. O 
sandıklarda görevlendirme-
lerimizi yaptık. Açık olan 
mahallelerimizde açıkları 
kapattık. Umarım seçim 
günü bu çalışmalarımızın 
meyvesini toplayacağız. 
Çalışmalarımız devam edi-
yor ve her gün sahadayız. 
İttifak olarak sahadayız ve 
birbirimize destek oluyo-
ruz. Genel merkezimizden 
aldığımız ışığı mahallelere, 
seçmene yansıtıyoruz. 

ADIYEKE: GENEL MERKEZDEN 
ALDIĞIMIZ IŞIĞI SEÇMENE 

YANSITIYORUZ

İBB’nin ‘300 Günde 300 
Proje’ kapsamında başlattığı 
Beşiktaş Karanfilköy’de yapı-
lan kentsel dönüşüm temel 
atma törenine İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu ve Beşiktaş 
Belediye Başkanı Rıza Akpo-
lat birlikte katıldı. 

Beşiktaş Belediye Başkanı 
Rıza Akpolat, kentsel dönü-
şümün siyasi tartışmalar 
arasında sekteye uğradığını 
ancak 2019 yerel seçimleriyle 
birlikte bir dönüm noktasına 
gelindiğine dikkat çekerek, 
büyükşehir ile ilçe belediye 
arasındaki siyasi çekişmenin 
sona ermesiyle Beşiktaş’ın 
kentsel dönüşüm anlamın-
da rahat bir nefes aldığını 
söyledi.
AKPOLAT: İŞ BİRLİĞİ 
İÇERİSİNDE ÇALIŞMAYA 
DEVAM EDİYORUZ

Törende ev sahibi olarak 
bir konuşma gerçekleştiren 

Beşiktaş 
Belediye 
Başka-
nı Rıza 
Akpolat, 
‘’Beşiktaş 
çok şanslı 
günlerini 
yaşıyor. 
Çarşam-
ba günü 
Beşik-
taş’taydık 
ve halk 
buluşma-

sı yaptık. İstanbul Büyükşe-
hir Belediyemizin gerçekleş-
tirdiği projeleri halkımızla 
paylaştık. Yıllarca İBB ve 
Beşiktaş Belediyesi arasın-
daki siyasi çekişmelerden 

dolayı Beşiktaş’ın birçok 
projesi askıda kalmıştı. Biz 
göreve gelir gelmez büyük-
şehir belediyemizle birlikte 
bu sıkıntıları da çözdük ve 
çözmeye devam ediyoruz. 
Beşiktaş’ın yapı stokunun 
yüzde 78’i 1999 öncesi yapıl-
mış binalar. Tarihi bir yerde 
olduğu için Beşiktaş, İBB, 
koruma kurulları ve bakan-
lıklardan kararlar alınması 
gerekiyor. Biz İBB ile birlikte 
iş birliği içerisinde çalışmaya 
devam ediyoruz. Balmumcu, 
Dikilitaş plan notlarımızı 
yeniledik ve Beşiktaş’ta 11 
mahallemizi ilgilendiren 
konuyu çözdük. Oradaki hak 
kayıplarının önüne geçtik. 
‘’İSTANBUL’UN EN ÖNEMLİ 
KENTSEL DÖNÜŞÜM 
PROJELERİNDEN BİRİSİ’’

Bugün de burada Karan-
filköy dönüşümünü başlatı-
yoruz. İstanbul’un en önemli 

ve en değerli kentsel dönü-
şüm projelerinden bir tanesi. 
Gerçekten bu proje İstan-
bul’a değer katacak ve örnek 
olacağını düşünüyoruz. Tabi 
ki buranın bir hikayesi var ve 
biz de bu süreci aktif olarak 
yönetmeye çalıştık. Buranın 
bir mülkiyet davası vardı, 
Beşiktaş Belediyesi ve İBB 
arasında devam eden. Biz bu 
davadan İBB ile birlikte kar-
şılıklı feragat ettik ve proje 
sürecinin önü açıldı. Ger-
çekten liyakatlı kadrolar iş 
başına geldiğinde dönüşüm 
dahil insan hayatını ilgilen-
diren bütün konuların nasıl 
uzlaşıyla çözüleceğinin en 
güzel örneğidir Karanfilköy. 
Çevreye duyarlı bir yıkım 
gerçekleşti burada. Yaklaşık 
517 binanın 250’sinde asbes-
te rastlandı. 250 ton asbest 
buradan bertaraf edildi. Tüm 
bu sürecin başından itiba-
ren değerli mücadele örneği 

veren İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Ekrem 
İmamoğlu’na da teşekkür 
ediyorum’’ dedi. 
İMAMOĞLU: GÜVENİLİR 
BİR YAŞAM ALANINA 
DÖNÜŞECEK

Beşiktaş Belediye Başkanı 

Rıza Akpolat’ın ardından söz 
alan İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ekrem İma-
moğlu da Karanfilköy’ün dö-
nüşüm sürecinden bahsede-
rek şunları söyledi; ’’Bugün 
çok önemli bir iş yapıyoruz 
burada. Hepimiz biliyoruz ki 
büyük bir deprem riski olan 
şehirde yaşıyoruz. Bu yüzden 
kentsel dönüşümün ne kadar 
hayati bir önem taşıdığını 
hepimizin bilmesi lazım. 
Kentsel dönüşümün nasıl 
yapılması gerektiğini biz 4 
yıldır ortaya koyduğumuz 
özenli çalışmalarla bence 
başka bir döneme çevirdik. 
Mahalle aralarına kadar gir-
dik ve tek yapı dönüştürme 
alanına kadar insanlarımı-
zın evlerini sağlamlaştırma 
konusunda özenli bir çalışma 
yürütüyoruz. Karanfilköy 
uzun yıllardır dönüşüm 
bekliyordu. İştiraklarımız 
Kiptaş ve İmar A.Ş’nin göze-
timindeydi. Arkadaşlarımla 
ilk göreve geldiğimizde bir 
brifing alarak süreci hızlıca 
başlattık. 695 konut 79 dük-
kandan oluşan bölgede saha 
tespit çalışmaları yapıldı. 
Görüşmelerimizi hep şeffaf 
bir şekilde yaptık. Tahliyeleri 
yaptık ve insanlarla uzlaştık. 
Hemen yıkımına başladık. 
Uzlaşı oranı yüzde 96’ya 
erişti. Karanfilköy gerçekten 
sağlam güvenilir bir yaşam 
alanına dönüşecek. Özellikle 
burada işbirliğinden dolayı 
Beşiktaş Belediye Başkanı 
Rıza Akpolat’a ve ekibine de 
ayrıca teşekkür ediyorum’’ 
dedi. 

KENT YAŞAM
HABER MERKEZİ

Siyasi çekişme bitti, 
Beşiktaş dönüşmeye başladı

İstanbul Büyükşehir Belediyesi ve Beşiktaş Belediyesi iş birliğiyle Karanfilköy’de 
başlatılan kentsel dönüşüm projesinin temel atma töreni gerçekleştirildi. 
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14 Mayıs Cumhurbaşkanlığı 
seçimlerine sayılı günler kala 
siyasi partiler çalışmalarına 
hız verdi. Ak Parti Bakırköy İlçe 
Başkanlığı seçim çalışmaları 
ve yeni ilçe başkanının tanıtıl-
ması amacıyla basın toplantısı 
gerçekleştirdi. İlçe teşkilat 
binasında düzenlenen toplantı-
ya ilçe başkanı Cuma Parlak’ın 
dışında İstanbul 3. Bölge Mil-
letvekili ve Adayı Halis Dalkılıç, 
ilçe yönetimi ve basın mensup-
ları katılım gösterdi. Birçok so-
runun konuşulduğu toplantıda 
gazetecilerin sorularını Dalkılıç 
ve Parlak yanıtladı. 
PARLAK: BAKIRKÖY’DE 
5 BÖLGEDE İRTİBAT 
BÜROSU AÇTIK

AK Parti Bakırköy İlçe 
Başkanlığı’nın yeni başkanı 
Cuma Parlak, kısaca kendini 
tanıtırken, “Bakırköy’deki 
hemşerilere hizmet noktasında 
elimizden ne gelirse yapacağız. 
Bakırköy’de seçim çalışmaları-

mıza hız verdik. 5 bölgede se-
çim irtibat bürosu açtık. Seçim 
çalışmalarımıza devam edece-
ğiz” ifadelerinde bulundu.
DALKILIÇ: MUHALEFET TERÖR 
ÖRGÜTLERİYLE ERDOĞAN 
VE MİLETE DİZ ÇÖKTÜRMEK 
İSTİYOR”

Halis Dalkılıç, tarihi bir 
seçimde Bakırköy’deki basınla 
buluşmanın çok önemli oldu-
ğundan bahsederken, "Basın 
olmadan sessimizi duyurama-
yız. Her gün ilçelerde basın-
larla buluşup çalışmalarımızı 
anlatıyoruz. Ak Parti teşkilatı 
bu seçimde daha fazla çalışıyor. 
Halkın eleştirilerini ve öneri-
lerini dinliyoruz. Biz kapı kapı 
dolaşmayı yüz yüze görüşmeyi 
öncelik ediyoruz. Enflasyonda-
ki oynamalar yüzünden gıda 
fiyatlarında bir değişim yaşan-
dı. Ama bunların sebepleri son 
dönemde olan doğal olaylar ve 
terörle mücadeledir. Tabii biz 
bu konuda çözüm üretmek için 

çalışacağız.” dedi.  ‘Terör örgü-
tüne diz çöktürmesi gerekenler 
tam tersine Terör örgütlüle-
rinin yanında Erdoğan’a ve 
milletimizi diz çöktürmek is-
tiyorlar’ diyen Dalkılıç, “Bunu 
da ‘millet görmüyor’ sanıyor-
lar. Millet çok rahat görüyor. 
İstanbul’da çok rahat kazana-
cağız. Biz kazanalım teröristler 
kaybetsin, Biz kazanalım yerli 
ve milli olmayanlar utansın.” 
İfadelerini kullandı. 
SÜLEYMAN ÇAY/KENT YAŞAM

Dalkılıç: Terör örgütleriyle 
Erdoğan’a diz çöktürmek istiyorlar

AK Parti Bakırköy İlçe Başkanlığı seçim çalışmaları kapsamında İstanbul Millet-
vekili ve Adayı Halis Dalkılıç’ın katılımları ile bir basın toplantısı düzenledi.

İyi Parti İstanbul 3. Bölge Mil-
letvekili Adayı Ülkü Ayaydın Yaşam 
Medya Grubumuzu ziyaret etti. 
Ayaydın’ı Yaşam Medya Grup Başka-
nımız Celal Karaali, Genel Koordina-
törümüz Sümeyra Duğan ve  Haber 
Müdürümüz Tayfun Ercan misafir 
ettiler. 

Partisinin geçtiğimiz Şubat 
ayında yaptığı olağan kongrede aday 
olmayarak Bakırköy İlçe Başkanlığı 
görevinden ayrılan Ayaydın, millet-
vekili aday adayı oldu. İYİ Parti’nin 
büyükşehirlerde yaptığı temayül 
yoklamasından başarılı sayılabile-
cek bir sonuçla çıktı. Üçüncü bölge 
ilçelerine üye olan teşkilat mensup-
larının 3769’unun 597’sinin oyunu 
alarak 120 aday adayı arasında 15. 
Sıra yer aldı. Ayaydın kadın adaylar 
arasında ise en çok oy alan ikinci 
isim olmuştu. 
“YÜZDE 25-30 İLE BİRİNCİ 
PARTİ OLACAĞIZ”

İyi Parti milletvekilliği sıralama-
sında kendisine 12. sırada yer ve-
rildi. Milletvekili seçilebilmesi için 

partisinin üçüncü bölgede en az %25 
oy alması gerekiyor. Ülkü Ayaydın 
bunun mümkün olduğunu düşünü-
yor. Ayaydın,  “Seçimin ardından 
en yakın zamanda Güçlendirilmiş 
Parlamenter Sisteme geçildiğinde 
Genel Başkanımız Sayın Meral Akşe-
ner Başbakan olacak. Dolayısıyla biz 
birinci parti olacağız. Buna yürek-
ten inanıyoruz.  Türkiye’nin şuan 
ki siyasi ikliminde birinci partinin 
%25-30 arasında oy alacağını dü-
şünürsek 14-16 milletvekili çıkar-
mamız mümkün. Çünkü seçmen 
AK Parti’den vazgeçti. Milletimiz 
daraldı, bunaldı, sıkıldı. Yakın siya-
si tarihimizde hiçbir zaman milletin 
alım gücü bu denli düşmemişti.  Pa-
zarda tezgaha, markette rafa bakıp 
geçen insanımız yanı başında her 
zaman İyi Parti kadrolarını gördü. 
Ak Parti’den vazgeçen milletimiz 
Sayın Meral Akşener’i umut bildi. 
Seçmen  ‘TBMM’de sözün sahibi 
İyi Parti olsun’ diyecek. Bize düşen 
milletimize mahcup olmamak. ” 
sözleriyle iddiasını ortaya koydu.  

Serkan Horuz/KENT YAŞAM

Ayaydın: AK Parti’den 
vazgeçen millet 

Akşener’i umut bildi
İyi Partinin İstanbul 3. bölgede 14-16 milletvekili çıkarabileceğini ifade 
eden Milletvekili Adayı Ülkü Ayaydın “Çünkü seçmen AK Parti’den vazgeç-
ti. Milletimiz daraldı, bunaldı, sıkıldı.  Pazarda tezgaha, markette rafa 
bakıp geçen insanımız yanı başında her zaman İYİ Parti kadrolarını gördü. 
AK Parti’den vazgeçen milletimiz Sayın Meral Akşener’i umut bildi.” dedi.

Çatalca, Cumhuriyet tari-
hine geçen hizmetler ve kültür 
sanat etkinlikleriyle bayram 
yerine döndü. Çatalca Belediye 
Başkanı Mesut Üner, günler ön-
cesinden başlattığı hazırlıklarla 
ilçede hem Ramazan Bayramı 
sevincini hem de 23 Nisan 
Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramının coşkusunu adeta 
doruklarda yaşattı. 
ÇİFTE BAYRAM

Ramazan Bayramının birin-
ci günü ilçede bir tarih yaşandı. 
Protokol bayramlaşma töreni 
ilk kez yakın dönemde ilçe hal-
kının hizmetine sunulan millet 
bahçesinde gerçekleşti. Millet 
bahçesinde ilk kez gerçekleşen 
protokol bayramlaşma progra-
mına tüm ilçe protokolünün ve 
tüm siyasi partilerin eksiksiz 
katılması Çatalca halkının ve 
protokolünün ne kadar engin 
gönüllü olduğunu bir kez 
daha ortaya koydu. Ramazan 
Bayramının üçüncü gününe 
denk gelen 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı 
etkinlikleri Mehmetçik Meyda-
nındaki muhteşem etkinlikler-
le Ramazan Bayramının birinci 
günü 21 Nisan 2023 Cuma 
günü başlayıp, beş gün boyunca 
devam etti ve 25 Nisan 2023 
Salı günü son buldu. Çatalca 
halkı Başkan Mesut Üner’in ilçe 
halkına hazırlattığı etkinlikler-
le adeta çifte bayram coşkusu 
yaşadı. 
SAYISIZ ETKİNLİK VE OYUN

Beş gün süren etkinliklerde; 
mini disco, balon patlatma, 
bubble Show, sepet basket, 
mumyalama, sandalye kapma-
ca, ibi ile tosi, fikri ile karaoke, 
halat çekme, balon bombastik, 
kaşıkla pinpon taşıma, ilizyo-
nist Erkan Obüs, Kare Takımı, 
coco jombo, deve-cüce, bilgi 
yarışması, Çatalca Belediyesi 
Çocuk Bakım Evi Gösterisi, 
Fikri kukla Show, çocuk kor-
teji, sandalye kapmaca, çuval 
yarışması, zıp zıp kurbağa, 
Karagöz Hacivat ve sosis balon 
Show gibi muhteşem etkin-
liklerle çocuklar ve aileleri beş 
gün boyunca muhteşem anlar 
yaşadı. Tüm bu etkinliklerin dı-

şında alanda hazırlanan; şişme 
oyun grupları, çocuk atölyeleri, 
sahne gösterileri, animasyon 
Showları, çömlek atölyesi ve 
master junior katılımcıların 
büyük beğenisini kazandı. Baş-
kan Mesut Üner’in talimatla-
rıyla aylar öncesinden harekete 
geçen Kültürden Sorumlu Mec-
lis Üyesi Tuba Uzun ve Kültür 
İşleri Müdürlüğü’nde 
görev alan ekibi yine 
muhteşem bir çalışma 
ortaya koydu.
ÜNER’E YOĞUN İLGİ

Etkinlik alanını her 
gün ziyaret eden Başkan 
Mesut Üner alana geldi-
ğinde çocuklar ve aileleri 
Başkan Mesut Üner ile 
günün anısına fotoğraf 
çektirme yarışına girip, 
muhteşem etkinliklerden 
dolayı teşekkür ettiler. Baş-
kan Mesut Üner kendisine 
gösterilen yoğun samimi 
ilgi ve alaka sırasında olduk-
ça duygusal anlar yaşadığı 
gözlerden kaçmadı.
ÜNER: BİZ BİRLİKTE ÇATAL-
CA’YIZ

Çatalca’da beş gün süren 
ve ilçeye adeta çifte bayram 
sevinci etkinlikler yaşatan 
etkinlikler sonrası açıklama-
larda bulunan Başkan Mesut 
Üner; ‘’Göreve geldiğimiz 
günden bugüne Çatalcamıza 
Cumhuriyet tarihimize geçen 
hizmetler kazandırırken, yap-
tığımız etkinliklerle ilçemize 
adeta altın çağını yaşattık. 
İlçemizde çifte bayram coşku-
sunu halkımıza yaşatmak için 
hazırlıklarımıza aylar öncesin-
den başladık. Beş gün boyunca 
etkinlik alanımızda yarınları-
mızın teminatı çocuklarımız 
ve ailelerinin coşkusuna şahit 
olmak ilçemize hizmet yolunda 
bizlere güç verdi. Ben bu 
vesileyle tüm çalışma arka-
daşlarıma teşekkür ederken, 
yoğun katılım ilgi ve alaka için 
Çatalca halkımıza çok teşekkür 
ederim. Daha nice etkinlikler-
de buluşmak umuduyla kalın 
sağlıcakla.’’ dedi. KENT YAŞAM 

HABER MERKEZİ

Çatalca
‘Bayram’ yeri
Çatalca gerek ilçe tarihine geçen hizmetlerle 
gerekse bitmek bilmeyen kültür sanat etkinlikle-
riyle Başkan Mesut Üner ile birlikte adeta durmak 
bilmeyen ve gündemden düşmeyen bir ilçe oldu. 

“KABULLENMENİN ZAFİYET 
OLDUĞUNU DÜŞÜNÜYORUM”

Milletvekili seçileceğine inanması rağmen temayül yok-
lamasında aldığı sonuca üzüldüğünü söyleyerek özeleştiride 
bulunan Ayaydın, “Temayüllerin kendi içerisinde çeşitli dengeleri 
olduğunu biliyorum. Beni Ülkü Ayaydın yapan kazanımlarımın 
üzerinden bir strateji kurmuştum. Farklı davransaydım çok daha 
fazla oy alabileceğimi gördüm. Geriye dönüp baktığımdaysa 
teşkilat mensuplarımızla daha fazla gönül bağı kurabilirdim. Çok 
daha fazla insana kendimi ifade edebilirdim. 120 kişi arasından 
15. olmanın başarı olduğunu söylüyorlar. Ama ben partim içinde 
ipi göğüslemeyi hedeflemeyen, elde ettiğimi yeterli gören biri 
olursam nasıl iktidar mücadelesi vereceğim. Kabullenmenin 
azim ve kararlılıkta zafiye

Maltepe’de Cumhuriyetin 
100. yılına yakışır bir sergi açıl-
dı. Sergide Arnavutluk Cum-
huriyeti, Bosna Hersek, Kosova 
Cumhuriyeti, Karadağ’dan 
on sanatçı, Maltepe Belediye 
Başkanı Ali Kılıç ile bir araya 
gelerek çalışmalarını tanıttı. 
Prof. Dr. Türkan Saylan Kültür 
Merkezi’ndeki sergiye CHP’nin 
DP kontenjanından İstanbul 
1. Bölge milletvekili adayı olan 
Cemal Enginyurt da katıldı. 
Albana Shoshi, Edin Kapllani, 
Allmedin Suka, Eshref Qahili, 
Veli Blakçori, Adnand Deda, 
Bertrand Shijaku, Huzi Hoxha, 
Dzeko Hodzic ve Brikena Ber-
daj, Türkiye Cumhuriyeti’nin 
kuruluş sürecine, değerlerine 
ve kazanımlarına çizimlerinde 
yer verdi. 

‘SANATIN DİLİ KALBİN SESİDİR’
Sanatçı Brikena Berdaj, 

Maltepe Belediyesi’nin çok 

başarılı bir 
organizas-
yona imza 
attığını 
ifade ederek “Bütün eserlerin 
sergileneceği zaman bizim 
için en güzel zaman olacak. İlk 
Türkçe romanı yazan Şemsettin 
Sami’yi ve Türkiye Cumhuriye-
ti’nin kurucusu Mustafa Kemal 
Atatürk’ü resmettim. Her iki 
isim Türkiye ve Arnavut tarihi 
için güzel ve büyük işler ba-
şardı. Bu iki ismi resmettiğim 
için mutluyum ve gururluyum. 
Bize bu olanağı sunan Sayın Ali 

Kılıç’a ve Maltepe Belediyesi’ne 
teşekkür ederim. Sanatın dili 
kalbin sesidir.” dedi. 
ÖZLEM TÜRECİ RESMEDİLDİ

Adnand Deda ise Atatürk’ün 
sadece Türkiye için değil bütün 
dünya için çok önemli bir 
devlet adamı olduğuna dikkat 
çekerek “İlk korona virüs aşı-
sını geliştiren Prof. Dr. Özlem 
Türeci de bizim için çok önemli 
bir değerdir. Yaşadığımız zor 

dönemlerde, pandemi-
de yaptığı çalışmalarla 
insanlığa yaptığı büyük 
katkıya şükranlarımı 
sunmak için, Türkiye’nin 
bu önemli değerini resim-
ledim. Eserimi çok hızlı 
şekilde tamamladım. 
Türeci de çok hızı şekilde 
aşıyı geliştirdi.”  diye 

konuştu. Sanatçılara katılım 
sertifikalarının ve el yapımı 
tabakların hediye edilmesinin 
ardından program sona erdi. 
Eserler 30 Ağustos Zafer Bayra-
mı’ndan 29 Ekim Cumhuriyet 
Bayramı’na kadar Maltepe’de 
ve İstanbul’un değişik yerlerin-
de, Azerbaycan’ın geçtiğimiz yıl 
kültür başkenti ilan edilen Şuşa 
kentinde sergilenecek. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

“Cumhuriyetin Yüzüncü Yılı” eserleri hazır
Maltepe Belediyesi’nin Türkiye Cumhuriyeti’nin 100. kuruluş yıl dönümü etkinlikleri kapsamında düzenlediği 
“Cumhuriyet’in 100.Yılında Yüz Resim Çalıştayı”na Balkan ülkelerinden katılan sanatçılar eserlerini tamamladı.

Eyüpsultan Belediyesi 
tarafından inşa edilecek olan 
Güzeltepe Cemevi’nin temeli 
düzenlenen törenle atıldı.

Eyüpsultan’da Güzeltepe 
Cemevi temel atma törenine 
Eyüpsultan Belediye Başkanı 
Deniz Köken ile birlikte Eyüpsul-
tan İlçe Kaymakamı İhsan Kara, 
AK Parti Eyüpsultan İlçe Başkanı 
Muhammed Vanlıoğlu, Güzel-
tepe Pir Sultan Abdal Kültür ve 
Dayanışma Derneği Başkanı 
Abuzer Çetinkaya, siyasi parti 

temsilcileri, milletvekili adayla-
rı ve çok sayıda vatandaş katıldı.
KÖKEN: YEREL YÖNETİMLERİN 
ASLİ VAZİFESİDİR

Eyüpsultan Belediye Başkanı 
Deniz Köken temel atma törenin-
de yaptığı konuşmada, “Nihaye-
tinde bölgemizin kültürel değerle-
rini, inançlarını bundan sonraki 
kuşaklara rahat aktarabileceği 
ortamların hazırlanması yerel yö-
netimlerin asli vazifelerinden bir 
tanesidir. Hepinize hayırlı olsun. 
Burada Pir Sultan Abdal Derneği, 

Güzeltepe de çok 
emek verdiler. 
Yakın zamanda 
Emniyettepe 
Muhtarlığı’nın 
binasının teme-
lini atacağız. 
Buraya, hemen 
yan tarafa aile 
sağlığı merkezi 
de yapacağız.” 
dedi.

Eyüpsultan’a yeni Cemevi
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MHP İstanbul Milletvekili Adayı 
Gökhan Türkeş Öngel katıldığı top-
lantılarda ve yaptığı ziyaretlerde 
büyük ilgiyle karşılaşıyor.

14 Ma-
yıs’ta yapıla-
cak Cumhur-
başkanlığı ve 
Milletvekili 
Genel Seçim-
leri için artık 
son iki hafta 
kaldı. Siyasi 
partiler ve 
Milletveki-
li adayları 
seçim ça-
lışmalarını 
sürdürürken, 
MHP’li Gök-
han Türkeş 
Öngel üzerine 
çektiği ilgiyle 
dikkat çekiyor.
HER KESİMİN YANINDA

MHP İstanbul Milletvekili 

Adayı Gökhan Türkeş Öngel, esnaf 
ziyaretlerinden ev ziyaretlerine, ta-
ziye yerleri, düğünler ve toplumun 
sorunlarına çözüm üret-

mek adına 
faaliyetler-
de bulunan 
birçok sivil 
toplum 
kuruluşla-
rına özel 
ziyaretler 
gerçekleşti-
riyor. 

Türkeş 
Öngel, 
özellikle 
Kars-Arda-
han-Iğdır 
bölgesinin 
potansiye-
line hiç ya-
kışmayan 
şekilde 

azınlık olarak temsil edildiği diğer 
tüm siyasi partilerin listelerine 

dikkat çekerek, seçmenden bölge 
insanı olarak oylarını beklediğini 
ifade ediyor.
EZBER BOZAN İLGİ

Yaptığı ziyaretlerde yoğun 
ilgiyle karşılaşan Gökhan Türkeş 
Öngel, seçmenin bu teveccühüne 
layık olacağının sözünü vererek, 
Türkiye Büyük Millet Meclisi çatısı 
altında Kars-Ardahan-Iğdır ve 
İstanbul’da aday gösterildiği 3. 
Bölgeyi büyük bir azim ve heyecan-
la temsil edeceğini vurguladı.
EBEDİ HİZMET

Gökhan Türkeş Öngel, iş insanı 
kişiliğiyle 1000 kişilik bir üretim ve 
istihdamın başında olarak, hâliha-
zırda ülke insanına ve ekonomiye 
yaptığı katkıya dikkat çekerek, 
hizmetinin siyaseten milletvekili 
olarak da katlanarak artacağını 
söyledi. Öngel, kendisini tanıyan 
iş dünyası çevresinden de bu hu-
suslarda güvenoyu almış durumda. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

 İstanbul 
3. Bölge
‘Türkeş’ 

diyorGökhan Türkeş
Öngel’e sıra dışı ilgi

Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Ku-
rum, Esenyurt Meydanı’nda konuştu.

Esenyurt Meydanı’nda konuşan Çev-
re ve Şehircilik Bakanı ve 28. Dönem AK 
Parti İstanbul 1. Bölge Milletvekili Adayı 
Murat Kurum, beklenen Marmara dep-
remine ilişkin hükümet olarak aldıkları 
önlemleri anlattı.
KURUM: 500 BİN AVRUPA’DA 
500 BİN ANADOLU’DA

Kurum, “İstanbul’da en büyük der-
dimiz ne? Deprem! Bu şehri baştan aşağı 
yeniliyoruz. Tüm afetlere karşı güçlü hale 
getiriyoruz. Yaşadığımız son depremlerde 
bir kez daha şahit olduk. İstanbul’umu-
zun kaybedecek bir saniyesi bile yok. 
Bu yüzden ne diyoruz? Yerinde, hızlı ve 
gönüllü dönüşüm diyoruz. “İstanbul’da 
1.5 Milyon Konutluk Büyük Dönüşüm” 
diyoruz. “Yarısı Bizden!” diyoruz; “Yarısı 
Devletten” diyoruz. Gaziosmanpaşa’dan 
temellerimizi attık. 500 bin konutumu-
zu Avrupa’da yapıyoruz. Diğer 500 bin 
konutumuzu Anadolu’da inşa ediyoruz. 
500 bin konutumuzu da yerinde dönüş-
türüyoruz. Size söz veriyoruz! Bu şehir-

de tek bir kardeşimiz bile riskli yapıda 
yaşamayacak, evlatları için endişe içinde 
yatağa girmeyecek! “Yarısı Bizden” 
kampanyamızı biliyorsunuz değil mi? Şu 
anda muhteşem ilerliyor. İşte ilk 3 günde 
İstanbul’umuzda 315 bin bağımsız bölüm 
için 52 bin vatandaşımızın başvurusunu 
aldık! Esenyurt’umuzda da başvuru sayısı 
şu anda 5 bin bağımsız bölüme ulaştı! Bu 
teveccüh neden? Çünkü biz, İstanbul’u-
muzda evlerini dönüştürmek isteyen 
kardeşlerimize; yeni evinin maliyetinin 
yarısını benden diyoruz. Ne diyoruz? Ya 
rezerv alanda inşa ettiğimiz konutlar-
dan ev alın ya da eviniz yapılana kadar 
sizlere 5 bin 250 TL kira desteği verelim 
diyoruz! Ne diyoruz? Konutlarımızı en geç 
iki yıl içerisinde teslim edeceğiz diyoruz! 
İstanbul’a söz veriyoruz! Tüm yeni yuva-
larımızı; millet bahçeleriyle, parklarıyla, 
camileriyle, kafeleriyle, iş yerleriyle, 
spor tesisleriyle, tüm sosyal donatılarıyla 
tamamlayacağız. Esenyurt’lu, İstanbullu 
kardeşlerimize, evlatlarımıza, sizlere en 
güzel şekilde armağan edeceğiz!” dedi. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Kurum: Yarısı devletten deyip 
İstanbul’u dönüştürüyoruz

AK Parti İstanbul Milletvekili 
Adayları, 39 ilçede eş zamanlı yapılan 
programlarda genç seçmenlerle bir 
araya gelerek, 14 Mayıs Cumhurbaş-
kanlığı Seçimleri için destek istedi.

İlk kez oy kullanacak gençlerle 
birlikte seçmen sayısı 60 milyo-
nun üzerine çıkan 14 Mayıs 2023 
seçimleri için saha çalışmaları tüm 
hızıyla sürüyor.
SÜSLÜ: BÜYÜK TEVECCÜH VAR

AK Parti İstanbul 3'üncü Bölge 
Milletvekili Adayı Yıldız Konal Süslü, 
İstanbul'da yaşayan Adıyamanlı genç-
lerle bir araya geldi. Aday Süslü, soh-
bet havası içerisinde geçen programda 
gençlerin sorunlarını dinledi. Program 
hakkında konuşan Süslü, "'Durmak 
yok, yola devam' sloganıyla çıktığımız 
yolda 'Doğru adam doğru yolda her za-
man her yerde Recep Tayyip Erdoğan' 
diyerek yürüyoruz. Elbette ki bugünün 
hayali yarının gerçeğidir gençlerimiz. 
Bu emanetleri bayrağı vatanı onlara 
emanet edeceğiz. Gençlerin çok büyük 
bir teveccühü var. Sayın Cumhurbaş-
kanımıza karşı tam bir güç vererek 
yanında duruyorlar. Bizim tecrübele-
rimiz onların vizyonları ile birleştiği 
zaman sahada inanılmaz güzel bir 
enerji oluşuyor. Biz gençliğe inanıyo-
ruz. Gençliğimizi çok seviyoruz. Diğer 
cenahların söylediği gibi gençlikle ilgi-
li hiçbir kaygımız yok. Gençlerin bize 

kattığı inanılmaz vizyonlar oluyor. 
Onların enerjisi ile açıkçası biz hiç yo-
rulmuyoruz. Enerjimizi şu an sahaya 
hakimiyetimizi gençlerden aldığımız 
desteğe borçluyuz. Onun için onlara 
minnettarız" dedi.
KÖKÇE: ÇAT KAPI
 ZİYARETLER YAPIYORUZ

AK Parti 3. Bölge milletvekili adayı 
Halime Kökçe, "Başakşehir AK Parti 
Gençlik Kolları ile birlikte çalışıyoruz. 
Her gün İstanbul'un farklı bir yerinde 
programlar düzenliyoruz, bugün ise 
Başakşehir'deyiz. Çat kapı gençlik zi-
yaretleri yapıyoruz. İlk kez oy kullana-
cak gençlerimizi ziyarete gidiyoruz ve 
minik bir hediyemiz oluyor. Gençlere 
kahve kupası ve filtre kahve ikramın-
da bulunuyoruz. Cumhurbaşkanımız 

ve AK Parti'miz için destek istiyoruz. 
Gençler ile sohbet edip şikayetleri var 
ise onları not ediyoruz. Bu etaptan 
sonra geniş katılımlı bir gençlik buluş-
ması yapacağız. Başakşehirli gençleri-
miz ile birlikte sohbet edeceğiz. Genç-
lerin kapılarına gidip hal hatırlarını 
sormalarımız onları memnun ediyor" 
ifadelerini kullandı.
ŞENTÜRK: NET MESAJI 
SAHADA GÖRÜYORUZ

AK Parti İstanbul 1'inci Bölge 
Milletvekili adayı Hulusi Şentürk, 
"Özellikle Türkiye'nin içinden geçmek-
te olan süreci kendilerine bir fırsat 
zannedip bu sefer, hain emel demeye-
yim çok ağır olacak belki ama birileri-
nin emellerine uygun sonuç alacağını 
zannedenlere milletimizin bir kez 
daha sandıkta çok net cevap vereceği-
nin müjdesini sahada görüyoruz. Biz 
her zaman milletimizle beraber, inşal-
lah muhteşem Türkiye için yürüyüşe 
devam edeceğiz. Geleceğin Türkiye'si-
ni onlara emanet edeceğiz. O yüzden 
bu konuda daha hassas olmalarını 
bekliyoruz. Özellikle son dönemlerde Z 
kuşağı diye yutturulmaya çalışılan bu 
mottoları ya da kalıpları reddetmeleri-
ni istiyoruz. Onlar bu vatanın evladı. 
Bu vatanı da onlar geleceğe götürecek-
ler" ifadelerini kullandı. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Gençleri boş bırakmıyorlar
AK Parti İstanbul Milletvekili Adayları, 39 ilçenin tamamında gençlerle buluşuyor.

Seçime iki haftadan az 
bir süre kalırken heyecan 
hat safhada ve Yüksek Se-
çim Kurulu (YSK)’nun gön-
derdiği seçmen kâğıtları 
da vatandaşlara ulaşmaya 
başladı.

Eski seçimlerde nüfus 
cüzdanı ve seçmen kâğı-
dıyla oy kullanma işlemi 
yapılırken artık sadece 
kimlik de oy kullanmak 

için tek başına yeterli bir 
belge.

Seçmen oy kullanacağı 
yerin bilgilerine e-Devlet 
sistemi üzerinden bakıp 
seçim günü sadece kimlik 
kartıyla oy kullanmaya 
gidebilir.

Seçmen kağıtları 7 
Mayıs tarihine kadar tüm 
vatandaşlara ulaştırılacak.

SEÇMEN BİGİ DÖKÜMÜ 
E-DEVLET’TE 

Seçmen "Nerede Oy 
Kullanacağım" bölümün-
den veya e-Devlet Kapısı 
üzerinden nerede oy kulla-
nacaklarını sorgulayabilir, 
seçmen bilgi kayıtlarının 
dökümünü alabilirler. Ser-
kan Horuz/ KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Seçmen kâğıdı olmadan 
oy kullanılabilir mi?
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2019’da yapılan yerel seçimler-
de, Başkan İsmet Yıldırım’ın göreve 
gelmesiyle birlikte hızlı bir değişim 
sürecine giren Ümraniye, art arda 
açılışlara ev sahipliği yapıyor. 

Atatürk Mahallesi’nde Muhtarlık 
Binası ve İkinci Bahar Kıraathane-
si, Dudullu’da Tarihi Adile Sultan 
Çeşmesi’nin ihyası ve çevre düzenle-
mesi, Armağanevler Mahallesi’nde 
cami açılışı ve çevre düzenlemesi, 
Madenler Mahallesi’nde 16 dönüm-
lük arazi üzerinde hayata geçirilen 
Celal Erdoğan Parkı, Yukarı Dudullu 
Mahallesi’nde bulunan Şehit Emre 
Büyükyıldırım Aile Sağlığı Merke-
zi, Necip Fazıl Mahallesi’ndeki Aile 
Sağlığı Merkezi ve Bölge Parkı’nın 
çalışmaları kısa sürede tamamlana-
rak vatandaşların hizmetine açıldı.
“LAF DEĞİL, HİZMET ÜRETİYORUZ” 

Dört günde sekiz eserin açılışını 
yaptıklarının altını çizerek konuyla 

ilgili açıklamada bulunan Ümraniye 
Belediye Başkanı İsmet Yıldırım, 
“Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan 1994’te İstanbul Bü-
yükşehir Belediye Başkanı olduktan 
sonra adeta şehrin kaderini değiş-
tirdi. Yaptığı çalışmalar ve hayata 
geçirdiği projelerle belediyeciliğin 
tanımını yeniden yapan Cumhur-
başkanımız, bizlere de yeni bir ufuk 
çizdi. AK Parti’nin belediyecilik ve 
siyaset anlayışı, eser ve hizmet mer-
kezli bir anlayıştır. Bizler laf değil, 
hizmet üretiyoruz. Ümraniye’mizde 
bugüne kadar birçok kalıcı eserin 
altına imza attık. Komşularımızın 
her şeyin en iyisine layık olduğuna 
inanıyoruz. Bundan sonra da bu doğ-
rultuda çalışmaya ve eser üretmeye 
devam edeceğiz. Açılışını yaptığımız 
bu eserler halkımıza ve Ümrani-
ye’mize hayırlı uğurlu olsun” dedi. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Ümraniye’de 
DÖRT GÜNDE
SEKİZ AÇILIŞ

Ümraniye Belediyesi, Aile Sağlığı Merkezi’nden muh-
tarlık binasına, camiden kıraathaneye, parktan Tarihi 
Adile Sultan Çeşmesi’nin ihyasına kadar birçok eserin 

açılışını yaparak halkın hizmetine sundu. 

Meclis gündeminde yer 
alan önemli maddelerden 
biri olan “Afet İşleri Müdür-
lüğü’nün kurulması” teklifi 
oybirliğiyle kabul edildi. 
Öğleden sonra gerçekleşen 
ikinci meclis oturumda ise, 
birinci oturumda görüşülerek 
Plan Bütçe Komisyonu’na 
sevk edilen “2022 Yılı Kesin 
Hesapları” komisyon raporu 
doğrultusunda oybirliğiyle 
kabul edildi.
“TÜRKİYE’DE ÖRNEK 
TEŞKİL EDİYOR”

Büyükçekmece Belediye 
Meclisi’nin Mayıs ayı birinci 
oturumu Başkan Akgün ve 
siyasi parti grup başkanvekil-
lerinin önemli gün ve tarihle-
re yönelik mesajları ile açıldı. 
CHP Grup Başkanvekili Ahmet 
Şahin, 14 Mayıs Çiftçiler 
Günü’ne yönelik mesajında, 
Büyükçekmece Belediyesi 
Tarımsal Hizmetler Müdür-
lüğü’nce hazırlanan projeler 
çerçevesinde Büyükçekme-
ce’de üretimi gerçekleştirilen 
Celaliye Bamyası, nohut, 
ayçiçeği yağı, yer fıstığı, 
siyez buğdayı ve Ata tohumu 
örneklerini meclisle paylaş-
tı. Şahin, Büyükçekmece 
Belediyesi’nin tarım alanında 
yaptığı projelerin Türkiye’de 
örnek teşkil ettiğini de sözle-

rine ekledi.
AKGÜN: HEMEN 
İMZAYA GELMESİ 
GEREKİR

Tepecik bölgesi 
imar planlarına 
ilişkin gelen soru 
önergesini digital 
harita üzerinden yanıtlayan 
Büyükçekmece Belediye Başka-
nı Dr. Hasan Akgün, “Tepecik 
plan sahamız haritada sarıyla 
gösterilen yer. Türkoba sınırı-
na kadar tamamını içine alan 
bir alan. Köy merkezindeki 
alan 1/5000’lik diye çıkan şu 
kırmızı yer, Tepecik halkının 
eski köy merkezi olarak bildiği 
yer. Burada binalar çok kötü. 
Hepsinin yıkıp yenilenmesi 
gerekiyor. Mesela Trabzon 
Derneği’nde oturduk. Onun 

karşısında Orkun 
Nakliyat var. Orkun 
Nakliyat’ın orada eski 
pazar yeri diye sınır-
dan pazar kurulan 
cadde onun sağ ta-
rafındaki vatandaşa 
böyle bir imar hakkı 
verilmedi diyoruz. 

‘’Ben bitişiğindeyim’’ diyor. 
O daha sonra çıkacak diyo-
ruz. Büyükşehir’de bekleyen 
planımız bu. Buradaki imar 
planın bütünlüğü sağlanması 
bakımından ben bunu komple 
çıkartırdım. Vatandaşın gelip 
parti kapılarında, Büyükşe-
hir kapılarında ‘’buradaki 
planlarımızı düzeltin. Bir 
bütünlük sağlansın’’ şeklinde 
dolaştırılmalarını istemez-
dim. Tepecik halkı 2009‘dan 
bu tarafa bununla uğraşıyor. 

Hepimizin zorlamasıyla çıkan 
şehir köy merkezi bu bizim 
teklif ettiğimiz planın 100’de 
9’udur. Diğer taraflarda hiç 
bizim müdahalemiz olmadan 
Büyükçekmece Belediyesi’nin 
hiçbir müdahalesi olmadan 
istediklerini yaparak bu planı 
bütün olarak çıkarsalardı artık 
bu mecliste Tepecik’teki so-
kaklarında bu plan konuşması 
ortadan kalkacak vatandaş 
daha huzurlu olacaktı. Ol-
madı. Meclisten karar geçti. 
Paftalar netleşerek hemen im-
zaya gelmesi gerekir. Yeter ki 
o noktaya gelsin. O altyapının 
tamamlanıp dosyanın Ekrem 
Başkan’ın önüne getirilme-
si lazım. Sonuç olarak imar 
komisyonunun imzalarını atıp 
bu plan paftaları “Büyükşehir 
Belediye Meclisi’nin almış 
olduğu karara uygundur” de-
yip onu hazır hale getirip bize 
getirip bırakmaları lazım. Te-
pecik’in özelliğini, gelecekteki 
güzelliğini bozacak imar planı 
olmasın da nasıl yaparsanız 
yapın. İnsana, yeşile, göle, 
canlıya saygılı güzel bir plan 
yapın. Dolayısıyla oradaki 
meclis üyesi arkadaşlarımız, 
imar komisyonu arkadaşları-
mızdan bu özveriyi de bekli-
yoruz‘’ diye konuştu. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Akgün: Vatandaş belediye, 
parti kapılarında yalvarıyor 
Büyükçekmece Belediye Meclisi Mayıs ayı toplantısı, Belediye Başka-
nı Dr. Hasan Akgün başkanlığında iki oturum olarak gerçekleşti.

Mimarsinan Musiki Derneği 
Büyükçekmece’de Sezen Aksu 
konseri verdi.Kültür sanat et-
kinlikleriyle İstanbul’un en aktif 
ilçelerinden olan Büyükçekme-
ce’de sergiler, konserler, tiyatro-
lar devam ediyor.

Mimarsinan Musiki Derneği, 
"Sezen Aksu Şarkıları" konseriyle 
Büyükçekmecelilere güzel anlar 
yaşattı. Sezen Aksu’nun en sevi-
len şarkılarını söyleyen sanatçı-
lar, büyük beğeni topladı.

Büyükçekmece Belediye-
si etkinliğe dair bir paylaşım 

yaparak, “Mimarsinan Musiki 
Derneği ‘Sezen Aksu Şarkıları’ 
konseri ile bizlerle oldu.

Büyük Büyükçekmece ailemi-
zin yoğun ilgi gösterdiği konse-
rimize katılan tüm halkımıza 
teşekkür ederiz.” ifadelerine yer 
verdi.
KONSERLERE DEVAM

Mimarsinan Musiki Derne-
ği, 4 Mayıs Perşembe günü saat 
20’de Kültürpark Kervansaray 
Sahnesi’nde Türk Halk Müziği ile 
sanatseverlerle birlikte olacak. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Büyükçekmece’de 
Sezen Aksu esintisi

İlçenin kültür sanat seviyesi-
ni daha yukarılara taşımak için 
çalışan Büyükçekmece Belediye-
si, resim derslerine başladı.

Belediye tarafından yapılan 
duyuruda 18 yaş üzeri Yetişkin 

Grubu Resim Dersleri’nin başla-
dığı bildirildi.Her hafta Çarşam-
ba günleri 2 saatlik programı 
olan dersler için Büyükçekmece 
Belediyesi’nin resmi web sitesin-
den başvuru yapılabiliyor.

Resim dersleri başladı

İBB Başkanı ve Millet İttifakı’nın 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı adayı Ekrem 
İmamoğlu, İBB iştiraki KİPTAŞ tarafından 
yapımı tamamlanan Bağcılar Kiraz Evler 
projesinin anahtar teslim törenine katıldı. 

İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
(İBB) iştiraki KİPTAŞ, İstanbul Yenileniyor 
modeliyle yapımına başladığı projelerden 
ilkini bitirdi. ‘300 Günde 300P Proje’ hiz-
met maratonu kapsamındaki projelerden 
Kiptaş Bağcılar Kiraz Evler’de hak sahip-
leri evlerine kavuştu. 

14 MAYIS’TAN SONRA DÖNÜ-
ŞÜM YAYGINLAŞACAK

Kentsel dönüşümün zamana karşı 
yarış olduğuna dikkat çeken İmamoğlu, 
“Düşüm projesi yüzlerce, binlerce insanı-
mızın hayatta kalması demektir. Burada 
253 konut var. Türkiye'nin ortalama aile 
yapısına baktığınızda aslında 1000’e ya-
kın insanın hayatını kurtarmış oluyoruz. 
Bunun adı net olarak budur. Bizim kentsel 
dönüşüm anlayışımız gerçekten bir can 

kurtarma meselesi gibi ele alınmış bir 
meseledir. Dönüşüm sürecinin hiçbir 
aşamasında. Rantı, çıkarı önümüze bir 
hesap olarak koymadık. 2021’de hizmete 
açtığımız İstanbul Yenileniyor platformu 
doğru ve kolay kentsel dönüşüm adına 
örnek bir organizasyondur. 14 Mayıs'tan 
sonra bu organizasyon İstanbul'da daha 
büyük hız ve güç kazanacak. Çünkü 
önünde hiçbir engel bırakmayacağız. 14 
Mayıs'tan sonra seçimden hemen sonra 
kentsel dönüşüm bütün Türkiye'ye doğru 
ve sağlıklı bir modelle yaygınlaşacak. 
İstanbul'da geliştirdiğimiz modeli bütün 
ülkede uygulayacağız” diye konuştu.

“BÜTÜN TÜRKİYE'DE
 BAŞLATACAĞIZ”

“Biz vatandaşlarımızı aydınlatmak 
zorundayız” diyen İmamoğlu, “İnsanların 
canıyla seçim kumarı oynanmaz. 15 Ma-
yıs'tan itibaren bakın size söz veriyoruz; 
hiçbir süreye, hiçbir sınırlamaya tabi 
tutmadan risk altındaki herkesin evini, iş 

yerini yenilemek için çok büyük bir sefer-
berlik başlatacağız. Sadece İstanbul'da 
değil bütün Türkiye'de başlatacağız.  
Bunların yaptığı gibi de yapmayacağız. 
Biz bu ülkenin hükümeti, belediyesi, özel 
sektörü, üniversitesi, vatandaşı; bu bele-
diye şu partiden, bu belediye bu partiden 
demeksizin el ele verip çalışacağız, size 
söz veriyorum, el ele verip çalışacağız” 
ifadelerini kullandı.

KURT: AFET ÖNCESİ İNSANLARI 
EVLERİNE KAVUŞTURDUK

KİPTAŞ Genel Müdürü Ali Kurt da İs-
tanbul Yenileniyor’un Türkiye'nin dayanıklı 
kentler olmasında ilk somut uygulama 
olduğunun altını çizdi. Kurt, “Bugün yak-
laşık sekiz yüz insanımızın yaşadığı kent 
sitesinde olası bir afet öncesi insanlarımızı 
tahliye edip yeni evlerine kavuşturdu-
ğumuz için çok şanslı ve mutluyuz. Hızlı 
bir süreç yönettik. 523 konuttan oluşan 
projemizi kısmi olarak teslim etmeye 
başlıyoruz. Çok yakın zamanda da bölge-

ye hitap edecek, hizmet edecek kreşimizi 
de hayata geçireceğiz” ifadelerini kullandı.

Evinin anahtarını İmamoğlu’nun 
elinden alan hak sahiplerinden Hatice 
Döğer ise duygularını  “Ben bugünümüz 
için bayram diyorum. Çok emek verildi 
ama çok şükür boşa gitmedi” cümlele-
riyle ifade etti. 

DEPREME DAYANIKLI YENİ 
EVLERİN YAPIMI TAMAMLANDI

253 konuttan oluşan Bağcılar Kiraz 
Evler dönüşüm projesinin temeli Haziran 
2021’de atıldı. Proje, İstanbul Yenileni-
yor modeli kapsamında anahtar teslimi 
yapılan ilk uygulama oldu.

Kapalı site olarak tasarlanan ve 4 
bloktan oluşan projede; 253 adet daire 
ve 1 kreş bulunuyor. Blokların ortasındaki 
meydan; çocuk oyun, spor ve oturma 
alanları ile süs havuzu gibi peyzaj öğele-
riyle donatıldı. Sosyal tesisin de yer aldığı 
sitede kapalı otopark da yer alıyor. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

İmamoğlu: Kentsel dönüşümün önünde hiçbir engel bırakmayacağız
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Ümraniye kültürel 
miraslara sahip çıkıyor. 
Dudullu merkezde bulu-
nan banisi ve yapım tari-
hi bilinmeyen, Osmanlı 
padişahlarından Sultan 
II. Mahmud'un kızı Adile 
Sultan tarafından 1886-
87 yıllarında ilk onarımı 
gerçekleştirilen Adile Sul-
tan Çeşmesi zaman içeri-
sinde yıprandı. Osmanlı 
mimarisinin meydan 
çeşmeleri örneklerinden 
biri olan Adile Sultan 
Çeşmesi'ni,  meydana ba-
kan ön cephesi ve bitkisel 
kabartma süslemelerin-
de; yıpranma, kırılma ve 
leke oluşumları meydana 

geldi. Tarihi çeşme için 
harekete geçen Ümrani-
ye Belediyesi çeşme ve 
meydanı daha kullanı-
labilir hale getirmek ve 
Ümraniyelilerin hizme-
tine sunmak için bakım 
ve onarım çalışmalarını 
tamamladı.
AÇILIŞA YOĞUN İLGİ

Vatandaşların yoğun 
katılım gösterdiği çeşme 
açılış töreni, mehteran 
takımı eşliğinde coşkuyla 
gerçekleşti. Açılışa Üm-
raniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım'ın yanı sıra 
birçok siyasi parti üyesi 
ve milletvekili katılım 
sağladı. Kurdele kesimi ve 

hatıra fotoğrafı çekiminin 
ardından çeşme vatandaş-
ların hizmetine sunuldu.

YILDIRIM: BU 
MÜKEMMEL ESER 
HÜZÜNLÜYDÜ

Ümraniye Belediye 
Başkanı İsmet Yıldırım, 
“Dudullu'daki Adile Sultan 
Çeşmemizin ihyasını ta-
mamladık. Açılışını bütün 
Dudullu halkımızla beraber 
gerçekleştiriyoruz. Bugün 
çok sevinçliyiz. Çünkü, 
Dudullu bölgemizdeki bu 
mükemmel eser maalesef 
hüzünlüydü, şimdi neşe 
içerisinde. Çeşmemiz bun-
dan boyle Ümraniye'mize 
hizmet verecek. Emeği 
geçen herkese teşekkür edi-
yorum” dedi. KENT YAŞAM

Ümraniye tarihi dokusunu koruyor; 
Adile Sultan Çeşmesi hazır
Ümraniye Belediyesi yaklaşık bir buçuk asırlık olan tarihi Adile Sultan Çeşme-
si'ni restore ederek, çeşme meydanıyla birlikte vatandaşların hizmetine sundu.

Türkiye’de 
yatırım firması 
bulunan Çin’in 
Yichang Belediyesi 
Halk Hükümeti, 
Maltepe Belediyesi 
ile kardeş belediye 
ve yatırım protoko-
lü imzaladı. 

Avrupa’dan 
Asya’ya ve Bal-
kanlara kadar pek 
çok şehirle yaptığı 
ekonomik, sosyal 
ve kültürel işbirliği çalışma-
larıyla dikkat çeken Maltepe 
Belediyesi önemli bir yatı-
rım hamlesine imza attı. 
Maltepe Belediye Başkanı 
Ali Kılıç, Çin’in Yichang 
Belediyesi Halk Hükümeti 
Belediye Başkanı Ma Zejiang 
ile kardeş belediye protokolü 
imzaladı. 

Maltepe Belediyesi’nde 
gerçekleştirilen imza töreni-
ne Maltepe Belediye Başkanı 
Ali Kılıç’ın yanı sıra Çin’in 
Yichang Belediyesi Halk 
Hükümeti Belediye Başkanı 
Ma Zejiang, Yichang Beledi-
yesi Halk Hükümeti Yüksek 
Teknoloji Sanayi Geliştirme 
Bölgesi İdare Komitesi Genel 
Direktörleri Guo Kangxin ile 
Bay Li Changqing, Dışişleri 
Ofisi Müdürü Cai Lu, Yiling 
Bölgesi Halk Hükümeti Bele-
diye Başkanı Li Xingbing ve 
Yuan’an İlçe Halk Hükümeti 
Belediye Başkanı Liu Chao 
katıldı.
KILIÇDAROĞLU’NUN 
YATIRIM SÖZÜNÜ 
HATIRLATTI

Çin’in son yıllardaki 

ekonomik atılımlarını Tür-
kiye yakından takip ediyor. 
Türkiye’nin Çin’e karşı 
sevgisi ve ilgisi büyük. Bu 
konuda hayata geçirmeye 
çalıştığımız Türkiye proje-
miz hakkında işbirliğinizi 
önemsiyorum. Ankara’da-
ki Çin Halk Cumhuriyeti 
Büyükelçimizi ziyaret ettik. 
Projemizi anlattık. Malte-
pe’de Uluslararası Fuar ve 
kongre Merkezi kurmak 
istiyoruz. Buna ek olarak da 
serbest ticaret bölgesi oluş-
turmak istiyoruz. Böylece 
fuarda sergilenen ürünleri 
bu serbest ticaret bölgesi 
sayesinde fuarda sergilenen 
ürünleri tüm dünyaya sat-
ma imkanı ortaya çıkacak. 
Çin ile görüştüğümüz yetki-
lilerimize fuar projemize ve 
serbest ticaret bölgesi pro-
jemizde işbirliği yapmayı 
teklif ettim. Bizim hesap-
larımıza göre yaklaşık 300 
milyon euroluk bir yatırım 
olacak. Yeşil bir fuar alanı 
olacak. Güneş enerjisini 
üreten, yağmur suyunu dö-
nüştüren bir fuar alanı ola-
cak.  Türkiye’nin en büyük 
fuar alanı olacak. Bu tür 

ticari ilişkiler hem 
ülkelerimizi hem 
de toplumlarımızı 
birbirine yakınlaş-
tıracak. Hem de 
iki ülkenin ticaret 
hacmini arttırmış 
olacak. Dilerim 
işbirliği projemiz 
bu tür anlaşmala-
rımızın da önünü 
açar. Cumhur-
başkanı adayımız 
Sayın Kemal Kı-

lıçdaroğlu’nun Türkiye’ye 
dışarıdan getirmeye söz 
verdiği yatırım hamlesine 
katkı sunacak önemli bir 
protokole imza attık. Hem 
Maltepe’ye hem de Cumhu-
riyetimizin ikinci yüzyılına 
hayırlı olsun” dedi.
“İŞBİRLİĞİNİ 
GÜÇLENDİREBİLİRİZ”

Fuar projesini mutlu-
lukla karşılayan Yichang 
Belediyesi Halk Hükümeti 
Belediye Başkanı Ma Zeji-
ang, “Bizim Türkiye’de çalış-
maları olan firmalarımız 
var. Aynı zamanda Çin’deki 
firmalarımızla da projenize 
destek vereceğiz. Bizim de 
şehrimizde serbest ticaret 
bölgesi çalışmamız var. İki 
ülkede yatırım yapan firma-
larımız aracılığıyla işbirliği 
çalışmalarımızı güçlendire-
biliriz. Bu konuda şehri-
mize sizi davet ediyoruz. 
Bizler hem Maltepe ile olan 
ilişkilerimizi güçlendirmek, 
hem de Türkiye-Çin arasın-
daki ilişkiye katkı sunmak 
için buradayız ” dedi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Maltepe’nin Çinli kardeşi 
geldi; Ticaret hızlanacak

Beşiktaş Belediyesi 
İsmet İnönü Spor Tesis-
leri'nde  22 ve 23 Nisan 
günlerinde saat 12.00’de 
başlayıp 17.00’ye kadar 
süren şenlikte, çocuklar 
22 çeşit oyun grubuyla eğ-
lenip, sosyalleşme imkânı 
da buldu. 
AKPOLAT: MAKAMIMIZI 
ÇOCUKLARA BIRAKTIK

Şenliğe kızlarıyla katı-
lan Beşiktaş Belediye Baş-
kanı Rıza Akpolat, Cum-
huriyetimizin kurucusu 
Ulu Önder Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk tarafından 
çocuklara armağan edilen 
23 Nisan Ulusal Egemen-
lik ve Çocuk Bayramı’nı 
kutlamanın gururunu 

yaşadıklarını dile getire-
rek şunları söyledi;

"Bugün sabah saatle-
rinden itibaren ilçemizde 
23 Nisan Ulusal Egemen-
lik ve Çocuk Bayramı’nı 
kutladık. Sabah ilçe 
protokolümüz ve ilçe milli 
eğitim müdürlüğümüzle 
beraber çelenk koyma 
törenini gerçekleştirdik. 
Daha sonra makamımız-
da geleneksel hale gelen 
kabulümüzü yaptık.  Bir 
günlüğüne de olsa ma-
kamımızı çocuklarımıza 
bıraktık."
“UMUT IŞIĞIMIZ 
ÇOCUKLAR”

Belediye Başkanlığı 
koltuğunun çocuklara 

devredilmesinin oldukça 
keyifli olduğuna işaret 
eden Başkan Akpolat;  

"Onlara ‘Bu koltuğa 
oturun ve Beşiktaş’ta ne 
görmek istiyorsanız beyaz 
kâğıda yazın’ dedim. Çok 
mutlu oldum. Atatürk, 
‘çocuklar bizim umut ışı-
ğımız’ demişti. Ne kadar 
doğru olduğunu bugün 
bir kez daha anladım. 
Çocuklar eşit yurttaşlık 
talebinden doğa hakla-
rına, hayvan haklarına 
kadar o kadar güzel istek-
te bulunmuşlar ki, bir kez 
daha ülkemizin gelece-
ğiyle ilgili umudum arttı. 
Bugün de geleneksel 
hale gelen festivalimizi 

yapıyoruz.  Beşiktaş’tan 
komşularımız ve çevre 
ilçelerden buraya gelen 
çocuklarımızla bu bayra-
mı doyasıya kutluyoruz." 
İfadelerini kullandı.

Beşiktaş Belediye-
si’nin 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı dolayısıyla dü-
zenlediği 23 Nisan Fest'23 
şenliği cumartesi ve pazar 
günleri yoğun ilgiyle 
gerçekleşti. Beşiktaş Be-
lediyesi İsmet İnönü Spor 
Tesisleri'nde 22 farklı 
oyun grubuyla  çocukların 
doyasıya eğlendiği şenlik, 
renkli görüntülere sahne 
oldu. KENT YAŞAM 

HABER MERKEZİ

Beşiktaş’ta 
Fest'23 
coşkusu
23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı kapsa-
mında Beşiktaş Belediyesi'nin düzenlediği ve iki gün 
süren 23 Nisan Fest'23 şenliğinde çocuklar doyasıya 
bayramın tadını çıkardı.

”Mahallede Şenlik Var” 
panayırı ile yüz boyama, 
patlamış mısır, pamuk şeker, 
balon atölyesi, zeka ve beceri 
oyunları, karikatür atöl-
yesi, şişme oyun parkları, 
sandalye kapmaca, halat 
yarışı, illüzyon gösterisi ve 
daha birçok etkinliğin yer 
aldığı etkinliklerle çocuklar, 
Kartallı olmanın ayrıcalığını 
yaşıyor.

Kartal Belediyesi Kültür 
ve Sosyal İşler Müdürlüğü 
tarafından, çocukların hafta 
sonu tatillerini eğlence dolu 
etkinliklerle geçirebilme-
leri amacıyla hazırlanan 
mahalle şenlikleri, bu hafta 
sonu da farklı mahallelere 
taşındı.

29 Nisan Cumartesi günü 
iki farklı mahallede başlayan 
etkinlikler, Pazar günü de 
çocukların büyük ilgisi ile 
karşılaştı.

Cumartesi günü Hür-
riyet Mahallesi Tacettin 
Özgüder Parkı ile Yunus 
Mahallesi Şehit Jandarma Er 
Mustafa Piroğlu Parkı’nda 
öğlen başlayan etkinliklerde 
çocuklar akşam saat 17.00’ye 
kadar doyasıya eğlenirken, 
Pazar günü ise Yakacık 
Çarşı Mahallesi’nde yer alan 
Masal Müzesi ile Esentepe 
Mahallesi Ak-El Kooperatif 
Parkı, eğlence dolu saatlerin 
yaşandığı yerler oldu.
YÜKSEL ÇOCUKLAR İLE 
BULUŞTU

‘Haydi Çocuklar! Mahal-
le Şenliklerine’ sloganıyla 
gerçekleştirilen etkinlikler-
de, çocuklar arkadaşlarıyla 
birlikte keyifli vakit geçirip 
çeşitli oyunlar ve sürpriz 
eğlencelerle dolu bir hafta 
sonu geçirdi. Kartal Beledi-
ye Başkanı Gökhan Yüksel 
de Cumartesi günü düzen-
lenen Mahalle Şenliği’ni 
ziyaret ederek çocukların 

coşkusuna ortak oldu. 
Mahalle şenlikleri, serin 

havaya rağmen çocukların 
yoğun ilgisiyle başladı. 
Hafta sonu boyunca farklı 
mahallelere kurulan şenlik 
alanlarında çocuklar gönül-
lerince eğlenirlerken Kartal 
Belediye Başkanı Gökhan 
Yüksel de çocukları yalnız 
bırakmadı. 

Cumhuriyet Halk Partisi 
Kartal İlçe Başkanı Süleyman 
Uzunok ile birlikte Yunus 
Mahallesi Şehit Jandarma Er 
Mustafa Piroğlu Parkı’ndaki 
şenlik alanına gelen Kartal 
Belediye Başkanı Gökhan 
Yüksel’i gören minikler ve 
aileleri, Başkan Yüksel’e 
yoğun ilgi göstererek bol bol 
fotoğraf çektirdi. 

Minikler için şenlik 
alanında düzenlenen oyun 
alanlarını gezen Başkan 
Gökhan Yüksel, Kartal 
Belediyesi olarak her zaman 
çocukların yanında oldukla-
rını kaydederek, şunları dile 
getirdi: “Bugün yine Kartallı 
komşularımızla bir aradayız. 
Çocuklarımızı; baharın baş-
ladığı bugünlerde, 1 Mayıs 
ile birleşen hafta sonu tatili 
eğlencesinde, onları yalnız 
bırakmıyoruz.  Bugün çocuk-
larımızın eğlencesine ortak 
olmak, onların düzenlediği-
miz şenlikler sayesinde mut-

luluğunu görmek, bizleri çok 
memnun etti.”
YÜKSEL’DEN DAVET

Yüz boyama, patlamış 
mısır, pamuk şeker, balon 
atölyesi, zeka ve beceri 
oyunları, karikatür atölyesi, 
şişme oyun parkları, san-
dalye kapmaca, halat yarışı, 
illüzyon gösterisi ve bunun 
gibi pek çok etkinliğin yer 
aldığı mahalle şenliklerinin 
30 Nisan Pazar günkü durağı 
ise Yakacık Çarşı Mahallesi 
Masal Müzesi ile Esentepe 
Mahallesi Ak-El Kooperatif 
Parkı oldu. 

Çocukların gönüllerin-
ce vakit geçirip eğlendiği 
mahalle şenlikleri, 1 Mayıs 
Pazartesi günü Hürriyet Ma-
hallesi Ethem Sıral Kaptan 
Parkı ve Karlıktepe Mahallesi 
Çamlık Sokak Yanı Parkı’nda 
gerçekleştirilecek.  

6 Mayıs Cumartesi günü 
yapılacak olan mahalle şen-
likleri ise Kartal Meydanı ve 
Cumhuriyet Mahallesi Fatih 
Sultan Mehmet Parkı’nda 
düzenlenecek. 

Kartal Belediye Başkanı 
Gökhan Yüksel, düzenlene-
cek bu etkinliklerde doyasıya 
eğlenip vakit geçirebilme-
leri için çocukları 1 ve 6 
Mayıs’taki şenliklere davet 
etti. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Kartallı çocuklar için
her hafta sonu şenlik var
Kartal Belediyesi’nin düzenlediği ”Mahallede Şenlik Var” panayırı ile 
Kartallı çocuklar, hafta sonu tatili sevincini yaşamaya devam ediyor. 

Konseri izlemeye gelen 
Esenyurt Belediye Başka-
nı Kemal Deniz Bozkurt, 
depremlerde hayatını 
kaybedenlere başsağlığı, 
depremzedelere ise birlik 
ve beraberlik mesajları 
vererek destek oldu.

Esenyurt Belediyesi’nin 
düzenlediği Antakya Mede-
niyetler Korosu Dayanışma 
konserinde şarkılar bu kez 
depremde yaşama veda 
eden Hataylılar için söylen-
di. Esenyurt Kültür Merke-
zi’nde gerçekleşen konsere 
Esenyurt Belediye Başkanı 
Kemal Deniz Bozkurt, 
Esenyurt Kent Konseyi Baş-
kanı Mehmet Hanifi Kaya, 
gaziler, muhtarlar ve çok 
sayıda vatandaş katıldı. 
Yılmaz Özfırat şefliğinde 
başlayan konserde söyle-
nen şarkılar, dinleyicilere 
duygusal anlar yaşattı.
BOZKURT: KADİM 
DOSTLUKLARLA 
BİRBİRİMİZE BAĞLIYIZ

Depremde hayatını 

kaybedenler için duyduğu 
üzüntüyü verilen konserde 
paylaşan Başkan Boz-
kurt, “Bizlere yaşattığınız 
bu duygular için sizlere 
çok teşekkür ediyoruz. 
Bizler dünyanın en güzel 
ülkesinin evlatlarıyız. Bu 
sadece coğrafi güzellikler-
den ibaret değil, kadim 
dostluklarla birbirimize 
bağlıyız. Ben Hatay depre-
minde bunu bir kez daha 
gördüm. Belki depremden 
birkaç saat önce ayrışmış 
görünen insanlar, deprem-
de dayanışma içerisine 
girdi. Bizim bu depremden 
birçok ders çıkarmamız la-
zım. Bu Ülkenin insanları 
birbirlerine kadim duygu-
larla bağlıdır. Bizleri hiç 
kimse ayıramaz onu gör-
dük. Türkiye bölünmez bir 
bütündür. Bu bütünlüğü 
muhafaza etmekte bizim 
görevimizdir. Hepimiz el 
ele verirsek bu bütünlüğü 
sağlarız” dedi. 

KENT YAŞAM
HABER MERKEZİ

Esenyurt’ta hüzünlü konser
Antakya Medeniyetler Korosu, Kahramanmaraş merkezli dep-
remlerde hayatını kaybedenler anısına Esenyurt’ta konser verdi. 
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3 YAŞ ÜSTÜ ÇOCUKLAR 
VE ERİŞKİNLERİ ETKİLER

Bu aylarda çiçek tozları denilen 
çayır, çiçek ve ağaç polenlerinin hava-
da dolaşımı artış gösterirken, polen 
alerjisi olan kişilerde de alerjik rinit 
belirtileri görülmektedir. Saman nez-
lesi olarak da bilinen bahar alerjisinin 
toplumda izlenme sıklığı ise yüzde 
15-30 oranında değişirken, bu rahat-
sızlık daha çok 3 yaş ve üstü çocuklar 
ile erişkinleri etkilemektedir. 
ÇAYIR, ÇİÇEK VE AĞAÇ 
POLENLERİNE DİKKAT!

Alerjinin ortaya çıkma sebebi tam 
olarak bilinmese de yapılan araştır-
malar, bazı özelliklere sahip kişilerde 
çe- şitli maddelere alerjik re-

aksiyon gelişebildiğini 
göstermektedir. Özel-
likle genetik geçiş, 
bahar alerjisinin 
gelişmesinde risk 
faktörü olarak ka-
bul edilmektedir. 
Bahar alerjisinin 
ortaya çıkma za-

manı ve şiddeti, 
ilgili alerjen 

maddenin 
ortamda 

bulun-
ma 

yo-

ğunluğuyla yakından ilişkilidir. Bahar 
alerjisi yaygın olarak mevsim geçişle-
rinde görülmekle birlikte, bu alerjiyi 
tetikleyen en önemli etken çayır, çiçek 
ve ağaç polenleri olmaktadır. Ağaç 
polenlerine alerjisi olanlar erken bahar 
aylarında, çimen alerjisi olanlar baha-
rın son dönemi ile yaz aylarında alerjik 
reaksiyon göstermektedir. 

Göz kaşıntısı ve burun tıkanıklığı 
sık görülen belirtilerdendir

Genellikle her yıl belirli zaman 
diliminde tekrarlayan bahar alerjisinin 
başlıca belirtileri arasında hapşırma, 
burun tıkanıklığı, burun akması, bu-
run kaşıntısı, kaşıntılı sulu gözler, ağız 
veya boğaz kaşıntısı, göğüste sıkışma 
bulunmaktadır. Bununla birlikte baş 
ağrısı, nefes darlığı, hırıltılı solu-
num, öksürme ve bazı kişilerde koku 
ve tat duyusunun azalması ise daha 
az görülen semptomlar arasında yer 
almaktadır. 
ASTIM TEHLİKESİ

Uygun tedavi ve takip ile kontrol 
altına alınmayan bahar alerjisi astıma 
neden olabilmektedir. Toplumun orta-
lama yüzde 10’unda görülen astımın 
en önemli nedeni alerjidir. Astım ise 
düzenli takip ve tedavi ile kontrol altı-
na alınabilen bir hastalıktır. 

Bahar alerjisine karşı alınacak 
önlemler; 

Alerjenlerin bulunduğu ortamdan 
uzaklaşılmalı,  

Alerji mevsimi öncesi doktor 
kontrolüne gidilmeli ve uygun ilaçlara 
başlanmalı,

Dışarıda geçirilen zaman kısıtlan-
malı, 

Klima kullanılmadan önce temizli-
ği yapılmalı, 

Burun tuzlu su ile hazırlanan 
gargara veya steril spreyler ile sık sık 
temizlenmeli,

Yeterli miktarda sıvı tüketilmeli,
Kıyafet, ayakkabı, saç aksesuarı 

gibi eşyalar değiştirilerek alerjenler 
evin dışında bırakılmalı ve duş alın-
malı,

Dışarıda giyilen ayakkabı veya ter-
likler kapının dışında bırakılmalı veya 
kapalı bir dolaba kaldırılmalı,

Polenlerin yoğun olduğu zamanlar-
da maske takılmalı, 

Sağlıklı beslenilmeli ve bağışıklık 
desteklenmeli. Her öğünde mutlaka en 
az bir adet taze meyve ve sebze tüketil-
meli,

Üzüm, elma, portakal ve domates 
gibi alerji belirtilerini artıran gıdalar 
dikkatli tüketilmeli,

Bulunulan ortamdaki nem buhar 
makineleri ile uygun seviyeye getiril-
meli,

Sigaradan uzak durulmalı,
Polenler çamaşırlara yapışabil-

diğinden çamaşırlar dışarıda kuru-
tulmamalıdır. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

İşte korunmak için 14 öneri
Bahar alerjisine dikkat; 

Saman nezlesi ya da alerjik rinit olarak da bilinen bahar alerjisi en çok çayır, çiçek 
ve ağaç polenlerinden kaynaklanıyor. Hapşırma, göz kaşıntısı, burnu tıkanıklığı gibi 
belirtileri olan ve bazı durumlarda başka hastalıklarla da karışabilen bahar alerjisinin 
tanısı için alerji deri testi yapılması gerekiyor. Tedavi edilmediğinde astıma dönü-
şebilen bahar alerjisine karşı alınacak önlemler ise hastalığın daha hafif geçmesine 
yardımcı oluyor. Memorial Ankara Hastanesi Göğüs Hastalıkları Bölümü’nden Uz. Dr. 
Selda Kaya, bahar alerjisi ve alınabilecek önlemler hakkında bilgi verdi. 

“Herkesin  vücudun-
da direnç gösteren son 
kilolar farklı olmakla 
birlikte aslında tavsiye-
lere uyarak, düzenli ve 
disiplinli ilerlendiğinde 
bu son 3 kiloyu, haftada 
0.5-1 kilo vererek, 3 ile 
6 hafta arasında sağ-
lıklı bir şekilde vermek 
mümkün” diyor. Peki bu 
kilolar neden direniyor? 
İdeal kiloya ulaşmak için 
nelere dikkat etmek, 
hangi yanlışlardan ka-
çınmak gerekiyor? 

Düzenli egzersiz
Son 3 kiloyu verebil-

mek için egzersizi ihmal 
etmeyin. Diyabet ve 
tansiyonunuz etkilenmi-
yorsa aç karnına egzersiz 
yaparak daha çok yağ ya-
kabilirsiniz. Kilo vermek 
için en etkili egzersizler; 
yürüyüş yapmak, yüz-
mek ve bisiklete binmek 
gibi aerobik egzersizler-
dir. 1 saat orta tempolu 
yürüyüş 300 kalori, 1 
saat yüzme 600 kalori 
ve 1 saat bisiklet 600 
kalori yakmanızı sağlar. 
Haftada en az üç gün ve 
en az 45 dakika yapacağı-
nız orta tempolu düzenli 
egzersiz metabolizmayı 
hızlandırır, kalori yakımı 
sağlar, vücuttaki stresi 
azaltır ve yağ yakımını 
artırır. Böylece ideal kilo-
ya ulaşılmasını ve kalıcı 
olmasını mümkün kılar. 
YETERLİ SU 

Yetersiz su tüketmek 
vücudun ödem tutma-
sına yol açarak kilonuza 
yansır. Her gün düzenli 
ve yeterince su için. Gün-
lük tüketmeniz gereken 
su miktarını kilonuzu 30 
ml ile çarparak bulabilir-
siniz. Su tüketimini tek 
seferde değil, gün içerisi-
ne yayarak yapın. Yeterli 
su içmek metabolizmayı 
hızlandırır, açlık krizle-
rini önler, kilo vermeye 
yardım eder. Şekerli 
içeceklerden kaçının. 
Çay ve kahve su yerine 
geçmezken, vücudun 
ödem tutmasına sebep 
olabileceğinden çay ve 
kahve tükettiğiniz kadar 
ek su için. Özellikle son 
3 kiloyu vermek için 
güne mutlaka büyük bir 
bardak su ile başlayın ve 
öğünlerden önce mutlaka 
bir iki bardak su tüketin.  
 DÜZENLİ UYKU

Beslenme ve Diyet 
Uzmanı Deniz Uzunoğlu 
Korkmaz “Yapılan çalış-
malar; yetersiz uykunun 
vücutta açlık sinyali oluş-
turan hormonların daha 
çok salınmasına sebep 

olduğunu gösteriyor. 
Böylelikle açlık seviyesini 
artırarak, bireylerin daha 
çok şeker ve yağ içeren 
gıdalar tüketmesine yol 
açıyor. Erken uyumak-
sa gece atıştırmalarını 
önlüyor. Ayrıca uyku-
dan önce besin alımı ne 
kadar erken bitirilirse 
uyku kalitesi bir o kadar 
artıyor. Yeterli ve kaliteli 
uyku, vücuttaki stresin 
azalmasını sağlayarak 
kilo vermenizi kolaylaş-
tıracaktır. Son 3 kiloyu 
verebilmek için yeterli 
uyku alımına özen göste-
rin” diyor. 
YEŞİL ÇAYIN ÖNEMİ

Antioksidanlardan 
zengin yapısıyla yeşil çay, 
metabolizmanızı hızlan-
dırır. Hızlı bir metabo-
lizma daha çok ve daha 
iyi çalışarak, daha çok 
enerji harcar ve yağların 
yakılmasını sağlar. Yeşil 
çayın içerisinde bulunan 
epigallokateşin antioksi-
danı, vücutta yağ yakan 
hormonların salgılanma-
sına destek sağlar. Her 
gün 1 bardak sade yeşil 
çayı diyetinize ekleyin ve 
içerdiği epigallokateşin-
ler sayesinde dinlenirken 
bile kalori harcayın. 
Böbrek ve tansiyon gibi 
sağlık problemlerinizi 
varsa yeşil çay tüketimin-
den kaçının. Yeşil çay sa-
tın alırken güvendiğiniz 
markaları tercih edin. 
Açıkta satılan çayları 
tercih etmeyin.
ZENGİN PROTEİN

Proteinlerin sindiri-
mi vücuda diğer besin 
gruplarından daha fazla 
enerji harcatır. Böylelikle 
metabolizmanızı ve kilo 
vermenizi hızlandırır. 
Her öğüne ekleyeceğiniz 
et, tavuk, balık, kuru-
baklagil, peynir, yoğurt 
gibi yüksek protein 
kaynakları enerji har-
canmasını artırır, tokluk 
süresini uzatır, aşırı 
kalori alımının önüne 
geçer ve sürekli atıştırma 
yapmanızı engeller. Son 
3 kilonuz var ise mut-
laka proteinden zengin 
beslenin ve proteinleri 
özellikle çiğ sebzeler gibi 
liften zengin besinlerle 
destekleyin.
ÖĞÜN ATLAMAYIN

Bilinenin aksine öğün 
atlamak, uzun süre aç 
kalmak kilo vermeyi hız-
landırmaz. Tam tersine  
metabolizmayı yavaşlatır 
ve inatçı son 3 kiloyu 
vermenizi engeller. Öğün 
atlamayın. Yemeğinizi 

her gün aynı saat-
lerde yemeye 

özen 
gösterin. 
Ancak sürekli 
de atıştırmayın 
çünkü sürekli 
bir şeyler atıştır-
mak vücudun yağ 
yakmasını engeller. 
Akşam yemeğini 
erken bitirip sabaha 
kadar bir şey yeme-
mek yağ yakımınıza 
destek sağlayacak-
tır. Bu nedenle gün 
içerisinde aç kalmak 
yerine gece açlığını 
takip edin ve akşam 
yemeğinden sonra atış-
tırmayın. 
KAHVALTI ÇOK ÖNEMLİ

Güne mutlaka 
kahvaltıyla başlayın. 
Kahvaltı öğününü atla-
dığınızda öğleye doğru 
aşırı düşmüş kan şekeri 
ile birlikte daha yüksek 
karbonhidrat, şeker ve 
yağ içeren gıdalara yö-
nelebilirsiniz. Özellikle 
kahvaltınıza ekleyeceği-
niz yumurta, peynir gibi 
yüksek proteinli gıdalar 
uzun saatler tok kalma-
nıza ve daha hafif bir 
öğle yemeği tüketmenize 
destek olacaktır. Ayrıca 
kahvaltıda yüksek prote-
in ile güne başlamak me-
tabolizmanızı hızlandı-
racağı için kilo vermenizi 
kolaylaştıracaktır. Son 
3 kiloyu verebilmek için 
güne yüksek proteinli, 
basit şeker içermeyen bir 
kahvaltı ile başlayın. 
STRES EN BÜYÜK 
SEBEPLERDEN

Stres vücudumuzda 
kortizol hormonunun 
salgılanmasına sebep 
olur. Yüksek kortizol dü-
zeyi kan şekerini yüksel-
tir ve böylelikle vücudun 
yağ depolamasına yol 
açar. Ceviz, semizotu, 
balık gibi omega-3 ve 
C vitamini yönünden 
zengin koyu yeşil seb-
zelerden yeterli beslen-
mek stres hormonlarını 
azaltmaya yardımcı olur. 
Egzersiz ve meditasyon 
da iyi ruh halini destek-
leyecektir. Son 3 kiloyu 
vermeyi kolaylaştırmak 
için stresi yönetme bece-
risi edinin ve diyetinizi 
omega-3 ve C vitamini 
yönünden zenginleşti-
rin. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

İnatçı kilolardan kurtulmanın 

9 püf noktası
Acıbadem Üniversitesi Atakent Hastanesi Beslenme 
ve Diyet Uzmanı Deniz Uzunoğlu Korkmaz inatçı 
kilolardan kurtulmanın yollarını anlattı.

Çok genel anlamıyla 
kişilerarası ilişkileri sür-
dürebilme, çalışabilme ve 
kendine bakabilme yetisinin 
güçlendirilmesine yönelik 
uygulanan ‘Sosyal İşlevsellik 
Programı’ ile ilgili Üsküdar 
Üniversitesi NPİSTANBUL 
Hastanesi Psikoterapi Hiz-
metleri Birimi Koordinatörü 
Uzm. Psk. Çiğdem Demirsoy 
programla ilgili hastaların ve 
yakınlarının farkındalığını 
artırmak amacıyla önerilerde 
bulundu. 
“SOSYAL ETKİLEŞİM 
ORTAMINI 
SUNMAYI AMAÇLIYORUZ”

Üsküdar Üniversitesi 
NPİSTANBUL Hastanesinde 
uygulanan Sosyal İşlevsellik 
programının ana hedefle-
rinden bahseden Demirsoy, 
“Çeşitli ruh sağlığı sorunları 
nedeniyle işlevselliği ve dış 
çevre ile teması azalmış olan 
kişiler için destekleyici bir 
ortam sağlıyoruz. Amacımız; 
her insanın ihtiyacı olan 

sosyal etkileşim ortamını 
sunmak ve bir yandan tıbbî 
tedavileri sürerken diğer yan-
dan multidisipliner yaklaşım 
ile tedavi kazanımlarını 
desteklemek. Bu nedenle ya-
pılandırılmış bir program ile 
sosyal işlevselliği pekiştire-
rek hastalarımızın psikolojik 
iyilik haline katkı sağlamayı 
hedefliyoruz.” dedi. 
“HAYATTAKİ 
AMAÇLAR; SIKINTI, 
BUNALTI GİBİ DUYGULARDAN 
UZAKLAŞTIRIYOR” 

 Sosyal bağlantıları sür-
dürmek için fiziksel ve ruhsal 
iyiliği destekleyici etkinlik-
lerin önemine dikkat çeken 
Uzm. Psk. Çiğdem Demirsoy, 
“Sosyal yaşam ile bağların 
sürmesi insanın ruh sağlığı 
için önemlidir. Hayatta bir 
amacının olması ve günlük 
yaşamını bu amaca yönelik 
davranışlarla doldurması 
insanı sıkıntı, bunaltı gibi 
olumsuz duygulardan uzak-
laştırıp ruhsal hastalıklardan 

koruyor. Bu altı çizilmesi 
gereken bilimsel bir gerçek.” 
tespitleriyle programı oluş-
turduklarını söyledi.   
“AİLELER PROGRAMIN 
PARÇASI OLMALI”  

 Programa katılım sağla-
manın öneminden bahseden 
Üsküdar Üniversitesi NPİS-
TANBUL Hastanesi Psikotera-
pi Hizmetleri Birimi Koor-
dinatörü Uzm. Psk. Çiğdem 
Demirsoy, “Hastalardan bir 
yandan hastalığın getirdiği 
zorlanmaları yaşarken haf-
tanın her gününü kapsayan 
bir programa katılmalarını 
beklemiyoruz.  Bu nedenle 
özellikle de yaşadığımız 
kentin koşullarında zorlayı-
cı olabileceği düşünülerek 
haftanın 2 ve 3 gününü 
kapsayan iki ayrı program 
sunuyoruz. Programda ailele-
re yönelik iletişime çok önem 
veriyoruz. Hastaya ve hastalı-
ğa doğru yaklaşım, sağlıklı 
yaşam becerilerini destek-
leme ve beslenme eğitimi 
gibi konularda psikoeğitim 

grup etkinliklerimiz bulu-
nuyor. Beslenme ve Diyet, 
Aile Psikoeğitim programları 
periyodik olarak en az ayda 1 
olacak şekilde düzenleniyor.” 
dedi.

Sosyal İşlevsellik progra-
mının sunduğu faydalar:

-Güne sportif etkinlik-
le başlama alışkanlığının 
desteklenmesi

-Yaratıcı sanat etkin-
likleri ile yeteneklerini 
keşfetmek ve becerilerini 
geliştirmek

-Mutfak atölyesi ile ken-
dine yeterlik ve yaşamsal 
becerileri destekleme

-Etkileşimli grup terapi-
leri ile farkındalık, iletişim 
ve problem çözme becerileri-
ni arttırmak

-Beslenme ve diyet 
eğitimi ile sağlıklı yaşam 
becerilerini destekleme

-Hastalıkla baş etme be-
cerilerinin desteklenmesi

-Ailelere yönelik psikoe-
ğitim etkinlikleri 

KENT YAŞAM

Hastalıkların düşmanı SOSYALLEŞMEK

Üsküdar 
Üniversitesi NPİS-
TANBUL Hastanesi 

Psikoterapi Hizmetleri 
Birimi Koordinatörü Uzman 
Psikolog Çiğdem Demirsoy 

sosyal işlevsellik programla-
rının çeşitli ruh sağlığı sorun-

ları nedeniyle dış çevre ile 
teması azalmış olan kişiler 

için destekleyici bir 
ortam sağladığını 

anlattı.

CHP Grup Başkan-
vekili İstanbul Millet-
vekili Engin Altay ve 
Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi, Ra-
mazan Bayramı sonrası  
Bölgesel Amatör Lig 
11’inci grubu şampiyon 
olarak tamamlayıp 3. Lige 
yükselen Küçükçekmece 
Sinopspor kulübüne teb-
rik ziyaretinde bulundular.

Küçükçekmece Hal-
kalı Sosyal Tesislerinde, 3. 
Lige yükselen Küçükçek-
mece Sinopspor futbol-
cuları, teknik ekibi ve ta-
kım yönetimiyle buluştu. 

CHP Grup Başkanvekili 
İstanbul Milletvekili Engin 
Altay ve Küçükçekmece 
Belediye Başkanı Kemal 
Çebi Bölgesel amatör 
ligde İki sezondur üst 
üste  şampiyonu olup 
Profosyenel 3. Lige 
yükselen Sarı-lacivert 
şampiyonluğundan dolayı 
tebrik etti.

“ŞAMPİYONLUK 
PAROLASIYLA YOLA 
ÇIKTIK”

Sezon başından bu 
yana takıma olan inanç-
larının tam olduğunu 

dile getiren Küçükçek-
mece Sinopspor “Bu 
sezon şampiyonluk 
parolasıyla çıktıklarını 
ifade eden Başkanı Or-
han “Biz yola çıkarken 
şampiyonluk parolasıyla 
çıktık. Belediye Başka-
nımızın da çok büyük 
desteğiyle, arzusuyla, 
isteğiyle bir takım kur-
duk. Allahıma şükürler 
olsun ki hedefimize 
ulaştık. İnşallah bundan 
sonra da Küçükçekme-
ce Sinopspor camiası 
daha üst liglere doğru 
yol alacaktır.” dedi. 

Altay ile Çebi’den şampiyona ziyaret
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Seçim tarihinin yaklaşma-
sı ile beraber seçim çalışma-
larına sahada hız veren DEVA 
Partisi Bakırköy İlçe Başkanlı-
ğı Gökhan Yılmazer’in lider-
liğinde, seçim çalışmalarına 
bir yenisini daha ekledi. 

DEVA Partisi Bakırköy İlçe 
Başkanı Gökhan Yılmazer 
teşkilat üyeleriyle birlikte, 
DEVA Partisi İstanbul 3. Bölge 
Milletvekili Adayı Mustafa 
Yeneroğlu’nu Yeşilyurt’ta bir 
restoranda ağırladı. Basın 
ve muhtarların katıldığı 
buluşmada Yeneroğlu, parti 
politikasını demokrasi hukuk 
anlamında neler yapacak-
larından bahsetti. Ayrıca 
program sonunda Yeneroğlu 
basının sorularını yanıtladı.   
YILMAZER: VEKİLİMİZİ, 
BASIN VE MUHTARLARIMIZ 
İLE BULUŞTURDUK

14 Mayıs seçimleri için 
İstanbul’da ve özellikle 2. 
Bölgede etkin bir kampanya 
yürüten DEVA Partisi Ba-
kırköy İlçe Başkanı Gökhan 
Yılmazer, katılım sağlayan 
basın ve muhtarlara teşek-
kürlerini sunarken, “Bura-
da Basın ile beraber sayın 
vekilimizi bir araya getirdik. 
Hem Bakırköylünün hem de 
basının vekilimizi tanımasını 
bu toplantıda sağladık. Bu 

seçimin kazananı vatandaş 
olacak. İyi ki Deva Partisi’nin 
içerisindeyim. Biz yapıcı ve 
kucaklayıcı bir partiyiz. ‘Va-
tanını en çok seven, görevini 
en iyi yapan’ düsturu ile yola 
çıktık. Elimizden geldiğince 
yardımlar yapmaya çalışıyo-
ruz.” dedi.
“VATANDAŞIN 
CANI BURNUNDA”

Türkiye’nin 21 yıldır aynı 
iktidarla birlikte ekonomik, 
siyasi, sosyolojik ve psikolo-
jik olarak çok fazla yoruldu-
ğunu ifade eden Yılmazer, 
“Vatandaşın canı burnunda, 
21 yıldır yaşamadıkları şey 
kalmadı, insanlarımız artık 
‘bizi kurtarın’ diyor. Biz de 
sonuç olarak bu ülkede yaşa-
dık ve yıllardır aynı sıkın-
tıları tecrübe ettiğimiz için 
vatandaşımızın dertlerini çok 
iyi anlıyoruz. Bunların üze-
rine çözüm ürettik, 15 Mayıs 
sabahı itibarıyla da somut 
adımlar atmaya başlayaca-
ğız” dedi.
“DERTLERE DEVA OLACAĞIZ”

DEVA Partisi Bakırköy 
İlçe Başkanı Gökhan Yılma-
zer, büyük özveri ile çalışan 
ekibine minnettarlığını dile 
getirirken, “Olağan yönetim 
kurulu toplantıları ile Pazar 
seçim olsa ‘Bakırköy DEVA 

Hazır’ politikaları için ekibi-
mizle gece gündüz çalıştık. 
Bakırköy’deki esnaflarımıza 
ve vatandaşlarımıza parti 
politikalarımızı tek tek an-
lattık. Üzücü deprem felaketi 
sonrası elimizden geldiği 
kadar yardımlarımızı bölgeye 
gönderdik. Pek çok vatanda-
şın sorunlarını dinledik. Bu 
seçimde vatandaş değişim 
istiyor. Bizde bu dertlere 
DEVA olmaya çalışacağız.” 
ifadelerini kullandı.      
YENEROĞLU: TÜRKİYE İÇİN 
BEKA SEÇİMİNE GİRİYORUZ

DEVA Partisi İstanbul 
3. Bölge Milletvekili Adayı 
Mustafa Yeneroğlu, ortam-
daki güler yüzlerin siyasetin 
içerisinde de olması yönün-
deki düşüncelerini aktarırken 
Türkiye’de böyle bir ortam 
içerisinde olmadığının altını 
çizdi. Yeneroğlu, “Bu seçim 
Türkiye için beka seçimi. Tür-
kiye’de son yıllarda demokrasi 
hukuk devleti adına çok büyük 
hukuksuzlukların yaşandığı 
bir ortamda nasıl yönetileceği 
önemli. Dolu dolu programlar 
ile vatandaşlar ile buluşma-
ya çalışıyoruz. Kendimizi ve 
politikalarımızı anlatmaya 
çalışıyoruz.” İfadelerini kul-
landı. Süleyman Çay/Serkan 
Horuz- KENT YAŞAM

Yılmazer: VATANDAŞ 
ARTIK DEĞİŞİM İSTİYOR 

DEVA Partisi Bakır-
köy İlçe Başkan-
lığı, DEVA Partisi 
İstanbul 3. Bölge 
Milletvekili Adayı 
Mustafa Yeneroğ-
lu’nu STK temsil-
cileri ve basınla 
buluşturdu.  

Türkiye’nin en büyük 
çevre teknolojileri fuarı 
olarak gösterilen “IFAT 
Eurasia Uluslararası Çevre 
Teknolojileri İhtisas Fua-
rı” 28-29 Nisan tarihlerin-
de TÜYAP Fuar ve Kongre 
Merkezi’nde gerçekleşti. 
BOZKURT: DOĞRU BİR 
PLANLAMA OLSAYDI 
BUGÜN BURADA 
OLMAZDIK

Gazeteci Celal Top-
rak’ın moderatörlüğünde 
gerçekleşen zirvede konu-
şan Bozkurt, Türkiye’de 
karşılaşılan sorunların 
temelinde plansız ve prog-
ramsız çalışmanın yattı-
ğını vurguladı. Bir kent 
planlanırken o kentin 
alanı, lokasyonu, o kentin 
Türkiye için önemi gibi 
birçok detayın titizlikle 
incelenmesi gerektiğini 
belirten Bozkurt, “Sonra 
o kente bir kimlik ka-
zandırılması gerekir. Bu 
kimliğe göre de o kentin 
insanlarının gelecekte 
oluşacak ihtiyaçlarının ve 
bu ihtiyaçlara göre kentin 
çevre koşulları ile diğer 
koşullarının neler olması 
gerektiği planlanmalı-
dır. Türkiye’de yaşadığı-
mız sorunlar, her şeyin 
plansız, akıl koymadan ve 
rastlantısal olarak yapıl-
masından kaynaklanıyor. 
Doğduğumuz topraklarda 
doğru bir planlama yapıl-
saydı, o toprakların ihti-
yaçlarına uygun alt yapı, 
çevre koşulları ve oradaki 
insanların ihtiyaçlarını 
karşılayacak yatırımlar 
olsaydı bugün buralarda 
olmazdık kendi memle-
ketlerimizde olurduk” 
ifadelerini kullandı.
“SİSTEM YENİ BAŞTAN 
DÜZENLENMELİ”

Türkiye’de birçok 
konuda olduğu gibi çevre 
koruma konusunda da sis-
tem sorunu yaşandığını 
belirten Başkan Bozkurt, 
yetki dağılımının çeşitlili-
ğine dikkati çekti: “Bir ko-
nuda birkaç tane kurum 
iş yapabilme durumuna 
sahip. Böyle olunca işin 
sahibi de belli olmuyor. 
Örneğin bir fabrika var 
ve bu fabrikanın baca-

sından sağlığa uygunsuz 
gaz atılıyor. Bunun için 
yerel yönetimler maalesef 
yeteri kadar yetkili değil. 
Vatandaş gibi şikayet 
etme hakkımız var, onu 
tespit edip bir yerlere ilet-
me hakkımız var ama bu 
işin asıl sorumlusu Çevre 
İl Müdürlüğü yani Çevre 
Bakanlığı. Mühürleme 
yetkisi ise Büyük Şehir 
Belediyesi’nin. Bizim 
aslında burada şunu 
konuşmamız daha doğru 
olur sanki; Türkiye’deki 
sistemin yeni baştan dü-
zenlenmesi lazım.” 
“ATIKLARDAN 
FAYDALANMALIYIZ”

Belediye Başkanı 
Kemal Deniz Bozkurt, 
zirvede, atık yönetimi ve 
geri dönüşüm konusun-
da Esenyurt’ta yapılan 
çalışmaları da anlattı. 
Atıkların enerjisinden ve 
hammadde özelliğinden 
faydalanılması gerek-
tiğini söyleyen Bozkurt 
şunları ekledi: “Ülke-
nin çoğu kaynağı çöpe 
gidiyor. Giden odun, cam 
ve elektronik eşyaların 
içindeki altın gibi birçok 
şey gidiyor. Bunu bazı top-
layıcı firmalar niteliksiz 
bir şekilde toplayıcılara 
yaptırıyorlar. Biz göreve 
geldiğimizden beri bu 
konunun nitelikli hale 
gelmesi için çalışıyoruz. 
“Sıfır Atık Belgesi” ve 
“Yeterlilik” belgemizi 
aldık. Geçen sene de bu 
konudaki uygulamalar-
dan dolayı Türkiye’deki 
belli sayıdaki belediyeler 
arasında 1. olduk. Yaptı-
ğımız çalışmalar, Türki-
ye’de yapılan çalışmalara 
örnek olması açısından 
önemlidir ama yeterli de-
ğildir. Hedefimiz özellikle 
polietilen, poliproplen 
gibi hem enerjiye hem de 
hammaddeye dönüştü-
rülebilecek malzemelerin 
tekrar dönüştürülmesini 
sağlamaktır. Hem bu 
maddelerin doğaya atıl-
dığında doğaya vereceği 
zararı engellemek istiyo-
ruz hem de ucuz enerji 
ve hammadde sağlamak 
istiyoruz.” KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Bozkurt: 
Türkiye’nin 
temel sorunu 
plansızlık

TÜYAP Fuar ve 
Kongre Merkezi’nde 
düzenlenen Çevre 
Teknolojileri Zirve-
si’ne konuşmacı ola-
rak katılan Esenyurt 
Belediye Başkanı 
Kemal Deniz Bozkurt, 
atık yönetimi ve geri 
dönüşüm konusunda 
yapılan çalışmaları 
anlattı. 

Sağlıklı yaşamı des-
tekleyen Şişli Belediyesi, 
ilçe sakinlerine verdiği 
hizmetlere devam ediyor.

Şişli Fulya Yüzme Ha-
vuzu, her yaştan vatandaşı 
yüzme derslerine bekliyor. 
Fulya Yüzme Havuzu’nda 
6-14 yaş aralığındaki ço-
cuklara hafta sonu, engelli 

ve yetişkin kadın-erkek 
gruplarına ise hafta içi 
yüzme eğitimleri vatanda-
şın hizmetine hazır. 
İSTER YÜZME EĞİTİMİ 
İSTER SPOR…

Belediyeden yapılan 
açıklamada, “ister yüzme 
eğitimi isterseniz de spor 

amaçlı kullanabileceğiniz 
Fulya Yüzme Havuzu’nda 
eğitimlere katılmak ve 
detaylı bilgi almak için 
444 31 12 numaralı Komşu 
Masa’yı arayabilirsiniz.” 
denildi. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Şişli, genciyle yaşlısıyla havuza

Şişli Belediyesi sporu destek-
lemeyi sürdürüyor. Belediyenin 
satranç kursları da bu çalış-
malar kapsamında başlıyor ve 
kayıtlar alınmaya başlandı.

Nazım Hikmet Kültür ve 
Sanat Evi’nde verilecek satranç 
kursları için 2-7 Mayıs arasında 
başvurular alınacak. 6 yaş üzeri 
vatandaşlar için olan kursların 
başlama tarihi de Şişli Belediye-
si web sitesinden ve sosyal med-
ya hesaplarından duyurulacak.

Satranç 
kursu 
kayıtları 
başladı



Sosyal anlamda yaptığı yar-
dımlarla adından söz ettiren İYİ 
Parti İstanbul 3. Bölge Milletve-
kili Adayı Seyithan İzsiz, çalış-
malarına devam ediyor. Esenyurt 
İl Dernekler Birliği Platformu 
İzsiz’e destek vermek amacıyla bir 
toplantı düzenledi. Paçacı Remzi 
Toplantı Salonu’nda gerçekleşen 
toplantıda dernek başkanları böl-
genin insanı olmayan adaylardan 
dert yanarken, Esenyurt’un tek 
adayı İzsiz’e siyasi parti ayırmak-
sızın tam destek vereceklerini 
belirtti. 

İl Dernekler Birliği Başkanı 
Orhan Onur’un ev sahipliği ile 
düzenlenen toplantıya İYİ Parti 3. 
Bölge Milletvekili Adayı Seyithan 
İzsiz, STK başkanları, İş adam-
ları ve basın mensupları katılım 
sağladı. 
ONUR: ESENYURT’U SAHİPSİZ 
BIRAKMAYACAĞIZ

İl Dernekler Birliği Başkanı 
Orhan Onur, katılan başkanla-
ra teşekkürlerini iletirken, “İl 

Dernekleri olarak Esenyurt’un 
tek adayı Seyithan İzsiz’in aday 
olması için tam destek veriyoruz. 
Tarihinde hiç aday çıkarmayan 
Esenyurt’ta bu dönem bir adayı-
mız oldu. Seyithan İzsiz’i meclise 
göndererek Esenyurt’u sahipsiz 
bırakmayacağız. Vekilimizden 
isteğimiz, diğer vekiller gibi te-

lefon numarasını değiştirmesin. 
İzsiz, Esenyurt’ta hayırseverliği 
ile gönüllere girdi. Esenyurtlu-
nun her zaman yanında olacağını 
biliyoruz. Esenyurt’ta keşke diğer 
partililerde Esenyurtlu milletve-
kili çıkarabilseydi.” ifadelerini 
kullandı. 
İZSİZ: SİZ BİZE ÜVEY EVLAT 
MUAMELESİ YAPAMAZSINIZ

İYİ Parti 3. Bölge Milletveki-
li Adayı Seyithan İzsiz, hizmet 
etmenin günün sonunda bir vasıf 
olduğunu söylerken, “Dostlar 
beni önerdi ama illaki hizmet 
etmek için siyasette olmak gerek-
miyor. Sizinle yıllardır, siyaset 
üretiyoruz. Tabii siyasete de 
bir ilgim vardı. Sizin de isteği-
niz doğrultusunda Esenyurt’tu 
temsilen İYİ Parti’den milletvekili 
adayı gösterildim. Esenyurt’ta 
araştırma yapsanız; Ben 9’u 
demiyorum, 10’unda da çıkmaz-
sam aday olmazdım. Çıkıyorsam, 
bu benim hakkımdır. Siz bize 

üvey evlat muamelesi yapamaz-
sınız. Esenyurtlunun parti ayırt 
etmeksizin Esenyurt’tan tek aday 
gösterilmesine karşı, olağanüstü 
bir ders vermesi gerekiyor. Bir 
toplantı, ‘kim aday olmasın’ diye 
yapılır mı? Aday olmamam için 
toplantı yaptılar. Ben size soruyo-
rum; hiç Müslim, Gayrimüslim, 
Alevi, Sünni, Karadenizli, Egeli, 
Kürt ve Çerkez ağzımdan çıktı mı? 
Bir insan hayatının merkezine 
Allah’ın rızasını oturtursa zaten 
dememesi gerekiyor. Ben de hiç 
demedim.” dedi.  
BOZDAĞ’A CEVAP: İNANCIMIZ NE 
ZAMANDAN BERİ TEKELİNİZ OLDU

‘14 Mayıs'ta ya şampanya 
patlatanlar ya da alnını secdeye 
koyanlar olacak’ söylemini söyle-
yen Adalet Bakanı Bekir Bozdağ’ı 
eleştiren İzsiz, “Bu inancımız ne 
zamandan beri sizin tekeliniz 
oldu? Bunları anlamak mümkün 
değil.” cevabını verdi. 

SÜLEYMAN ÇAY/KENT YAŞAM

Her kesimin ortak adayı 

“Seyithan İzsiz”
Esenyurt İl Dernekler Birliği Platformu, İYİ Parti İstanbul 3. Bölge Milletvekili 
Adayı Seyithan İzsiz’e destek amacıyla bir restoranda STK ve basınla buluştu.  

Telefon numarasını 
değiştirmenin tarzının 
olmadığını belirten İzsiz, 
Bu topluluk ile ayda bir 
toplantılar yapacağını 
vurguladı. Her hafta 
sonu 3. bölgenin bir il-
çesinde olacağının altını 
çizen İzsiz, “İYİ Parti’den 
benim aday olmamın 
sebebi toplumu ayırmak-

sızın kucaklaması ve tüm 
kesime hitap etmesi. 
Toplumda olağanüstü 
bir değişim isteği var. İYİ 
Parti’nin merkeze yöne-
lik yapılandırılması halk-
ta büyük beğeni görüyor. 
AK Parti’nin boşaltacağı 
alana en yakın ve yakış-
tırılan parti İYİ Parti.” 
İfadelerini kullandı. 

“TOPLULUK İLE AYDA 
BİR TOPLANTI YAPARIM”

Küçükçekmece’de personele 
afetlerin oluşturduğu ruhsal trav-
ma ve ilişkili hastalıklar semineri 
düzenlendi.

Küçükçekmece Belediyesi, 10 
ili etkileyen yüzyılın en büyük 
deprem felaketi sonrası farkında-
lığı artırmak amacıyla  ‘’Afetlerin 
Oluşturduğu Ruhsal Travma ve 
İlişkili Hastalıklar’’ konulu seminer 
düzenledi. Küçükçekmece Bele-
diyesi İnsan Kaynakları ve Eğitim 
Müdürlüğü tarafından Belediye 
Çok Amaçlı Salonda düzenlenen 
seminerde Psikolog Dilara Dalyan; 
travma sonrası stres bozukluğu, 
travmatik yas ve depremden etki-
lenen vatandaşlara nasıl davranıl-

ması gerektiği gibi konularda bilgi 
verirken insan psikolojisine iyi 
gelen nefes terapisini uygulamalı 
olarak anlattı.
DALYAN: DEPREMDEN ETKİLENEN 
KİŞİLERE BEN YANINDAYIM 
DESTEĞİ VERİN

Türkiye’yi yasa boğan depremler 
yalnızca kentleri değil insan psiko-
lojisini de yıkıma uğratıyor. Büyük 
depremlerden sonra insanların 
çoğu travma ve stres altına giriyor 
bu da sonrasında toplumsal ruh 
sağlığı sorunlarına yol açabiliyor.

Psikolog Dilara Dalyan, deprem 
gibi doğal afetlere tanıklık eden 
kişilere yardımcı olma noktasında 

dikkatli davranılması gerektiğine 
dikkat çekerek, ‘’ Deprem bölgesin-
deki tanıdıklarınıza, yakınlarınıza 
‘Bu da geçecek! En azından hayat-
tasın!’ gibi cümleler kurarak ‘mal 
canın yongasıdır’ anlayışı ile yak-
laşmayın. Çünkü oradaki insan-
lar deprem sonrası onları hayata 
tutunduracak evlerini, arabalarını 
her türlü mallarını kaybettiler ve 
zor koşullarda hayatlarını sürdür-
meye mecbur kaldılar. Depremden 
etkilenen kişileri, sürekli sorularla 
boğmayın, onları dinleyin, onların 
kendi istekleri ile anlatmalarını 
sağlayın ve onlara ben senin yanın-
dayım mesajı verin’’ dedi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Depremden etkilenen kişilere 
sakın bunları yapmayın!

AFETLERİ, ÇOCUKLARA HİKÂYELEŞTİREREK ANLATIN
Dalyan, depremi deneyimleyen çocukların yaşadıkları travmatik durumun önüne geçilebileceğini söyleyerek, “Çocuklara doğal 

afetleri anlatırken oyunlarla hikâyeleştirerek anlatın. Mesela legolardan bir ev yapın ve hafif bir sarsıntı ile evin yıkılmasını çocuğa ola-
bilecek bir ihtimal olarak anlatın. Daha sonra tekrar evi eski haline getirin ve etkileri ortadan kaldırın. Ergen ve yetişkinlerde ise trav-
matik etkileri azaltmak için yaşanılan afetler sonrası sosyal medyadaki kirli görüntülerden uzak durmalarını sağlayın’’ diye konuştu.

Koronavirüs önlemleri 
nedeniyle 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayra-
mı kutlamalarında çocuk-
larla bir araya gelemeyen 
Sarıyer Belediye Başkanı 
Şükrü Genç, “Sarıyer’i 
onlarla yönetiyorum” de-
diği çocuklara yayınladığı 
mesajla seslendi.

Şükrü Genç mesajında; 
“Biricik ülkemizin, biricik 
Cumhuriyetimizin gelece-
ği siz çocukların, gençlerin 
elindedir. Cumhuriyet ve 
demokrasi sizlerin omuz-
larında yükselecektir. 
Bu nedenle tüm proje-
leri uygulamaya alırken 
çocuklarımızı dinliyoruz. 
Belediyeyi çocuklarla ve 
gençlerle birlikte yönetiyo-
rum” dedi. Başkan Genç, 
5. Çocuk Meclisi Bildirge-

si’nde talep edilen Çocuk 
Su Meclisi’nin de kurula-
cağını söyledi.
GENÇ: ÇOCUK SU 
MECLİSİ’Nİ BİRLİKTE 
KURACAĞIZ

Başkan Şükrü Genç, 
mesajında şu ifadeleri 
kullandı; “Çocuk Hakları 
Festivali ve Çocuk Meclisi 
kurulmasına imza atan 
Sarıyer Belediyesi’nin 
kültür, sanat, edebiyat, 
spor ve eğitim alanındaki 
önceliği de çocuklardır. 
Sizlerden gelen önerilerle 
daha yaşanılabilir ve daha 
mutlu bir kent bırakmak 
için dün olduğu gibi yarın-
da birlikte çalışacağız. Size 
bir müjde daha vereyim; 
Sarıyer Belediyesi Çocuk Su 
Meclisi’ni birlikte kura-

cağız. Pandemi nedeniyle 
sizleri dünya çocuklarıyla 
yüz yüze buluşturamadık. 
Bugünlerde geçecek ve 
yine el ele en güzel şarkı-
larımızı söyleyip, en güzel 
oyunlarımızla halaylar 
çekeceğiz.
“ÜLKEMİZİN GELECEĞİNİ 
SİZ İNŞA EDECEKSİNİZ”

Ülkemizin ve Sarıyer’i-
mizin güzel geleceğini 
sizler inşa edeceksiniz. 
Unutmayalım ki Cum-
huriyetimizin temel 
ilkesi “Egemenlik kayıt-
sız şartsız milletindir.” 
Bizleri, Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk’ün göster-
diği muasır medeniyetler 
seviyesine hatta daha 
ileriye sizler taşıyacaksı-
nız. Bu duygularla dünya 
çocuklarıyla birlikte tüm 
çocuklarımızın ve halkı-
mızın Ulusal Egemenlik 
ve Çocuk Bayramı’nı 
yürekten kutluyor, gözle-
rinizden öpüyorum. Başta 
Ulu Önder Mustafa Kemal 
Atatürk olmak üzere 23 
Nisan 1920’de Türkiye 
Büyük Millet Meclisi’nin 
açılışını gerçekleştiren 
bütün kahramanları rah-
met, saygı ve minnetle 
anıyorum.” KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Sarıyer’i çocuklar ile 
gençler yönetiyor

Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç, eşsiz uygu-
lama olan “Çocuk Su Meclisi” müjdesini verdi.

Silivri Belediye Başkanı Volkan Yılmaz’ın 
göreve geldikten sonraki ilk icraatlarından biri 
olan Afet Koordinasyon Merkezinde görevli 
Silivri Arama Kurtarma (SAK) ekipleri, başarılı 
çalışmalarıyla dikkatleri üzerine çekmeye 
devam ediyor. 6 Şubat’ta Kahramanmaraş 
merkezli meydana gelen ve 11 ili etkileyen 
depremde bölgeye ilk ulaşan arama kurtar-
ma ekiplerinden olan SAK personeli, yaptığı 
çalışmalar nedeniyle Devlet Üstün Fedakârlık 
Madalyası’na layık görüldü. 

KAHRAMANLAR
KÜLLİYEDE AĞIRLANDI

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
teşrifleriyle Ankara’da bulunan Cumhurbaş-
kanlığı Külliyesi’nde düzenlenen ve ekip lider-
lerinin davet edildiği Devlet Üstün Fedakârlık 

Madalyası Tevcih Töreni’ne katılan Silivri 
Belediyesi Afet Koordinasyon Merkezi Sorum-
lusu Uğur Tozlu’ya madalyası, Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Fuat Oktay tarafından tevcih edildi. 
Bölgede görev yapan SAK personelinin Devlet 
Üstün Fedakârlık Madalyaları ise İstanbul 
Valiliği tarafından tevcih edilecek.

YILMAZ: BİR GURUR NİŞANESİDİR
Başarılı çalışmaları nedeniyle SAK ekibini 

tebrik eden Başkan Yılmaz, “6 Şubat’ta ma-
alesef içimizi yakan, bizi derin bir üzüntüye 
boğan asrın felaketini yaşadık. Öncelikle 
hayatını kaybeden tüm vatandaşlarımıza 
Allah’tan rahmet, kederli ailelerine başsağlığı 
ve yaralılarımıza da acil şifalar diliyorum. SAK 
ekiplerimizi, tıpkı daha önce İzmir Depremi, 
Kastamonu sel felaketi, Manavgat ve Muğla 

orman yangınlarında olduğu gibi hızlı bir şe-
kilde bölgeye yönlendirdik. Ekiplerimiz burada 
insanüstü bir gayretle, fedakârca görev yaptı. 
Devlet Üstün Fedakârlık Madalyası’nın da bu 
çalışmalarının bir gurur nişanesi olduğunu dü-
şünüyorum. Arama kurtarma ekibimizi tebrik 
ediyor ve Cenab-ı Allah’ın bize bir daha böyle 
felaketler yaşatmamasını temenni ediyorum.” 
dedi. KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Silivri’nin 
kahramanlarına 
Devlet Nişanı

6 Şubat’ta meyda-
na gelen deprem 
felaketinde bölge-
de görev alan Siliv-
ri Arama Kurtarma 
ekipleri, Devlet 
Üstün Fedakârlık 
Madalyası’na layık 
görüldü. 
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14 Mayıs’ta yapılacak 
Cumhurbaşkanlığı ve Mil-
letvekili genel seçimlerine 
iki haftadan daha az bir 
süre kaldı. Hem saha hem 
de salon programlarına ka-
tılan CHP İstanbul Millet-
vekili Özgür Karabat, seçim 
bölgesindeki ilçeleri tek tek 
gezerek, partisinin iktidar 
hedeflerini anlatıyor. 
“ATOM KARINCA” 
3. BÖLGEDE SAHADA

14 Mayıs seçimlerine 
günler kala partilerin ve 
adayların programları 
da yoğunlaştı. Kıyasıya 
bir rekabetin yaşandığı 
İstanbul’da bazı adaylar 
çalışmalarıyla öne çıkıyor. 
Hâlihazırda CHP İstanbul 
milletvekili de olan Kara-
bat, sahada kesintisizce 
sürdürdüğü çalışmalarına 
devam ediyor. Neredeyse 20 
saate yaklaşan program ve 
çalışmalarıyla dikkat çeken 

Karabat “Atom Karınca” 
lakabının hakkını fazlasıy-
la veriyor.
BİR GÜNDE BİRDEN F
AZLA İLÇEYE ZİYARET

2 Mayıs’ta Güngören 
saha programına katılan 
Karabat dün de 1 Ma-
yıs programına katıldı. 
“Alınteriyle, mücadelesiyle 
yaşama değer değer katan 
tüm emekçilere selam ol-
sun.” diyen Karabat, aynı 

gün Esenyurt’ta gençlik 
buluşmasına katıldı. Bu-
rada gençlere hitap eden 
Karabat, Millet İttifakı ikti-
darında partisinin gençlere 
dönük projelerini anlattı. 
Her gün 3. bölgedeki bir 
ilçede çalışmalarını yoğun-
laştıran Karabat, zaman 
zaman aynı gün içinde 
birden fazla ilçedeki CHP 
programlarına katılıyor. 

Serkan Horuz
KENT YAŞAM

CHP’nin 9 numarası rüzgar gibi

CHP İstanbul 
Milletvekili ve 

PM üyesi Özgür 
Karabat, İstanbul 
3. Bölge’de çalış-

malarını aralıksız 
sürdürüyor. 
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